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Božiček je razveselil otroke Januarja 6b do Notranjih Goric

Staro leto se poslavlja in 
novo že trka na vrata.
Odprite jh na stežaj, naj 
vstopijo veselje, obilje in 
mir.

leto 2012 vam želijo

Obcina Brezovica, Barjanski list 
in Radio 1 90,6 FM
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Spoštovane občanke in občani!
Tudi eno najtežjih let v zadnjem obdobju je za nami. To je bilo leto, ki 

je bilo zahtevno za posameznike, gospodinjstva, podjetja in tudi za lokalno 
skupnost. In vendar, vsaj kar zadeva delovanje občinske uprave, lahko re-
čem, da smo nepredvidljive razmere uspešno obvladovali. V potrditev tega 

bom navedel nekaj objektivnih dejstev, ki sem jih iz-
postavil tudi na letošnjem tradicionalnem, lepo obi-
skanem in sproščenem sprejemu za naše podjetnike. 
Videli boste, da je prispevek podjetnikov in naš sku-
pen prispevek pri razvoju in uspešnosti naše občine 
izjemen. 

V času, ko smo obkroženi le z bolj kot ne negativ-
nimi novicami, ocenami in napovedmi, lahko o svoji 
občini s ponosom povemo tudi vrsto pozitivnih. 

Povzel bom nekaj podatkov o naši občini iz za-
dnje številke revije za razvoj lokalne samouprave z imenom Zlati kamen. V 
reviji so bile na podlagi najnovejših podatkov narejene analize slovenskih ob-
čin. Doslej so ocene in statistike Brezovico uvrščale na rep lestvic, tokratna 
pa je stanje v naši občini bistveno bolje ovrednotila.

Prvi kazalnik je indeks tekočih stroškov občinske uprave, ki je osnovni 
kazalnik dejanskih relativnih stroškov občinske uprave na prebivalca. Na tej 
lestvici je naša občina na izredno visokem tretjem mestu, med vsemi 290 
slovenskimi občinami.

 Ker pa lahko občinska uprava, tako kot v tem primeru naša, zelo malo 
stane, a lahko tudi zelo malo naredi, so zato v nadaljevanju uspešnost občin 
presojali tudi z indeksom učinkovitosti občin. Izračunan je na podlagi po-
datkov o obsegu naložb v zadnjih petih letih, zadolženosti občine in stroškov 
občinske uprave. 

Tudi tukaj so vse vrednosti relativne, torej preračunane na prebivalca. Pri 
naložbah je bila upoštevana neto vrednost, kar pomeni, da je bila vrednost 
naložb zmanjšana za vsoto državnih transferjev. Tudi v tej razvrstitvi je bila 
naša občina ocenjena kot zelo uspešna, saj smo bili uvrščeni na visoko šest-
najsto mesto, torej v zgornjih osem odstotkov slovenskih občin.

Še en kazalnik iz revije Zlati kamen je zelo zanimiv za nas, predvsem za 
podjetnike, to je indeks podjetniške dinamike. Primernega potenciala v smi-
slu organiziranih površin za izvajanje poslovne dejavnosti resda še nimamo, 
imamo pa zato očitno zelo ugodno podjetniško okolje in sposobne podje-
tnike. Indeks presoja število podjetij na tisoč prebivalcev, oziroma njihovo 
dinamiko, torej razliko med številom novoustanovljenih gospodarskih družb 
in številom tistih, ki so izbrisane iz registra v zadnjih petih letih.

Skoraj neverjetno, vendar je na tej lestvici občina Brezovica uvrščena na 
odlično deseto mesto. Vse občine pred nami in vrsta tistih za nami, že imajo 
svoje poslovne cone. Le ugibamo lahko, kje bi bili ob primernejših pogojih.

Rezultati raziskave nas zato upravičeno navdajajo z optimizmom in 
ponosom. Tako vas prebivalce naše občine, kot nas v občinski upravi. Gre 
za kazalce, ki dokazujejo, da smo z velikim koraki vstopili v svet najboljših. 
Osebno me najbolj veseli dejstvo, da rezultati potrjujejo, da v občinski upravi 
z vašimi sredstvi ravnamo učinkovito in preudarno.

Naša osnovna naloga bo tudi v prihodnje izboljševanje bivalnih pogojev 
v občini. Čeprav imamo dve liniji mestnega prometa, je bilo za popolno po-
kritost občine potrebno linijo 6b podaljšati preko dveh dvotirnih nivojskih 
železniških prehodov, do parkirišča pri šoli v Notranjih Goricah. Avtobus bo 
po novi trasi prvič zapeljal 16. januarja 2012.

Četrti bazar Dobrodelnega županovega sklada, ki so ga tudi tokrat pri-
pravila marljiva dekleta in žene, je ponovno odlično uspel. Izjemen delež so 
prispevali otroci v vrtcih in šolah s svojimi mentoricami.

Leto je pri koncu. Veliko zdravja, veselja, uspeha, miru in razumevanja vam 
želim v letu, ki prihaja.

Vesele božične praznike in srečno novo leto.

   Metod Ropret,
župan

Iz občinske hiše

Dobrodelni bazar zbral 3.200 EUR
Tradicionalni dobrodelni bazar je znova dokazal, da imamo v naši 

občini, kljub finančni krizi, še vedno posluh za sočloveka, saj so se v 
dobrodelni Županov sklad Občine Brezovica stekli novi evri za soci-
alne pomoči in štipendije nadarjenih otrok. Brez vas, občanov, ki že 
četrto leto množično obiskujete bazar in vseh tistih, ki lepe okraske in 
izdelke naredijo, otrok šol in vrtcev, to ne bi uspelo.

Organizatorji so se letos še posebej potrudili, saj so na športnem 
igrišču v Jami postavili velik ogrevan šotor, da je lahko bazar obiskalo 
kar največ ljudi, ki so v prijetnem vzdušju tudi poklepetali. Šotor bo 
sicer do konca meseca gostil različne prireditve in zabavo.

Četrti dobrodelni bazar je svoja vrata odprl v petek, 2. decembra 
popoldne, zaključil pa se je v večernih urah. Ko so se v šotoru zaleske-
tali okraski in je zadišalo po potici, so prišli otroci in njihovi starši, ki 
že tradicionalno prihajajo na dobrodelni bazar. Bazar je bil poln uni-
katnih daril in izdelkov, ki so jih ustvarili otroci brezoviških osnovnih 
šol in vrtcev skupaj s svojimi starši, učitelji in mentorji.

Na ustvarjalnih delavnicah, ki so potekale celo leto, v zadnjih me-
secih pa najbolj intenzivno, so otroci izdelovali nakit, obeske, darilne 
vrečke, adventne venčke in druge praznične izdelke, kuharice pa so 
obiskovalcem postregle s slastno orehovo, kokosovo in makovo poti-
co ter drugimi kulinaričnimi dobrotami. 

Obiskovalce sta pozdravila tudi župan Metod Ropret in predse-
dnica Dobrodelnega županovega sklada Helena Peternelj Pečauer. 
Ropret se je posebej zahvalil vsem, ki skrbijo, da županov sklad služi 

svojemu namenu: »Županov dobrodelni sklad je bil ustanovljen na 
pobudo svetnic leta 2008. Dekleta v skladu so res marljiva in prizadev-
na, za kar se jim lepo zahvaljujem. Z donacijami in dvema odmevnima 
prireditvama, Županov ples in Dobrodelni bazar, zbirajo sredstva za 
ljudi, ki se znajdejo v socialnih stiskah in za štipendiranje uspešnih di-
jakov in študentov iz socialno šibkejših družin. V štirih letih je bilo raz-
deljenih 51 enoletnih štipendij (mesečna štipendija znaša 60 EUR), v 
skupnem znesku 18.150 EUR in nakazanih 15.700 EUR pomoči posa-
meznikom in družinam iz naše občine. Skupna številka sklada, 34.000 
EUR, je res zelo lepa za štiriletno delovanje.« 



BARJANSKI

3

Županu se je pridružila tudi predsednica Dobrodelnega župa-
novega sklada Helena Peternelj Pečauer: »Županov dobrodelni 
sklad z različnimi akcijami, med katere spada tudi tradicionalni ba-
zar, zbira denar za pomoč starejšim, bolnim, brezposelnim, uspe-
šnim dijakom in študentom iz socialno šibkejših družin ter vsem, ki 
se znajdejo v življenjskih stiskah. Vsak mesec, ko se sodelavci sklada 
zberemo, obravnavamo najmanj 5 prošenj ljudi, ki nas prosijo za 
enkratno denarno pomoč. Dokler imamo sredstva, vsakemu z vese-
ljem pomagamo. Pred tem pa natančno preučimo razmere, da gre 
denar res tistim, ki ga potrebujejo.«

Pester kulturni program so z različnimi točkami popestrili učen-
ci OŠ Preserje, OŠ Brezovica, POŠ Notranje Gorice ter otroci iz 
brezoviških vrtcev. Med ogledovanjem bazarja so obiskovalce spre-
mljali s petjem, plesom in igranjem na različne inštrumente. 

Organizatorji so pripravili tudi srečelov z več kot 600 bogatimi 
nagradami, ki so pošle v dobrih dveh urah.

SPONZORJI BAZARJA 2011
Prigo d.o.o, Računovodska hiša Kasandra d.o.o, Mipro d.o.o, Euro-
trade d.o.o, Zavarovalnica Triglav d.d., Odenja Solex d.o.o, Cvetli-
čarna – Anton Filipič s.p., Labtech d.o.o., Frizerski salon Nika s.p., 
Kozmetični salon Nika s.p., Kašča Mrlačnik Sipro d.o.o, Morfem 
založništvo d.o.o., Frizerstvo Simona s.p., Tapetništvo Debevec s.p., 
Bar Grebenčeva klet Blaž Grebenc s.p., Handmade Slana Anton s.p., 
Picerija Pr´Pavlet Matej Selan s.p., Pod orehom s.p., Cofi bar, Urh 
d.o.o., ga. Škraba Marjeta – šivilja, Ga. Istenič Nada – šivilja, Pajk Moj-
ca – STB d.o.o., Turjak, g. Božič Tone – Sukno d.o.o., Piskar d.o.o., 
Vrtnarija Gradadolnik – Ižanska cesta, Ljubljana, Andreja Aljančič Po-
virk – oblikovalka, Hotel Rakitna – Šimenko, Čebelarstvo Bedenkovič 
Zlato, Radio 1 90,6 FM, Modno oblikovanje in šiviljstvo Jamnik s.p., 
Rogelj&Rogelj d.o.o., Sonček kozmetika, Unilever Ljubljana, Mari Ben-
kovič, Mizarstvo Rogelj, Jezero, Žabica Podpeč, Vrtnarija Košir, Pod 
orehom d.o.o., Pekarna Kovač, Pleško Brezovica, Karin Brezovica, 
Voma d.o.o., Zdešar Robert d.o.o., Čistilni servis Temiz – Brezovica, FS 
Rožmarin – Vnanje Gorice in Simpro d.o.o..

Vesna Novak

Božiček obdaril otroke
Božičkove sani so se prvo decembrsko soboto ustavile v Preser-

ju, na Brezovici in v Notranjih Goricah. S svojimi škrati je Božiček 
najprej prišel v telovadnico OŠ Preserje, kjer ga je pričakala množica 
otrok in staršev.

Ti so si najprej ogledali otroško predstavo »O miški, ki se je že-
lela dotakniti zvezde«, ki 
so jo zaigrali člani KUD 
Janez Jalen iz Notranjih 
Goric. Otroci so z zani-
manjem spremljali malo 
miško, ki se je na vsak 
način želela dotakniti 
zvezde. Kljub temu, da 
so jo vsi prepričevali, 
da to ni mogoče, je bila 
miškina želja tako moč-
na, da ji je na koncu 
uspelo. Dotaknila se je 
velike utripajoče zvezde 
na vrhu božičnega dre-
vesca. Ko ji je uspelo, 
je poklicala Božička, pri 
tem pa so ji seveda po-
magali tudi otroci. 

Božiček se je kmalu 
po koncu predstave pri-
kazal pred neučakanimi 

malčki. Veselje ob prihodu dobrega moža je bilo neizmerno, še večja 
radost pa se je začela, ko je Božiček s svojimi pomočniki otrokom 
razdelil darila. Darila so dobili vsi otroci, ki imajo stalno prebivališče 
v občini Brezovica, od letnika 2005 do 2010, vsega skupaj je to 844 
otrok. Tisti bolj pogumni so se z Božičkom tudi slikali in mu podarili 
različne sličice, ki so jih narisali prav zanj.

Letos je občina Brezovica uvedla nekaj novosti glede Božičkovega 
obiska, ki bodo veljale tudi v prihodnje. Letos namreč niso več poši-
ljali vabil na dom, s katerim so starši lahko prevzeli darilo, ampak je 
bilo obdarovanje mogoče izključno na prireditvi. Prav tako od letos 
naprej ne bo več mogoče prevzeti daril v dneh po predstavi. V pri-
meru, da se otrok ne bi mogel udeležiti prireditve, lahko darilo zanj 
prevzame drug družinski član, z otrokovim osebnim dokumentom. 

Vesna Novak

11. seja SPVCP Občine Brezovica
Kot že vrsto let, je tudi letos agencija »Varna pot« organizirala 

svetovni dan spomina na žrtve prometnih nesreč in nas povabila 
k sodelovanju. Aktivnosti s prižiganjem svečk so potekale v sobo-
to, 19. novembra, na Prešernovem trgu. Obeležitve so se udeležili 
naši člani in člani Zveze šoferjev in avtomehanikov Dolomiti, z 
željo po zmanjšanju števila žrtev, saj na svetovnih cestah po oceni 
strokovnjakov letno umre 1,3 milijona udeležencev.

Mentorji projekta »Pasavček« so se udeležili strokovnega iz-
popolnjevanja za izvajanje nalog, kjer so prejeli tudi strokovno 
gradivo. Pridobljeno znanje nesebično posredujejo učencem, 
otrokom VVO, staršem in strokovnim sodelavcem. Projekt se bo 
slavnostno zaključil spomladi, z udeležbo učencev in otrok VVO, 
staršev, policistov in gasilcev.

Na svet je prišla ponudba Jumi car-ja za izvedbo plačljive-
ga programa Kolesarček za otroke VVO in učence 1. razredov. 
SPVCP Občine Brezovica izvedbe dejavnosti ni imel v programu, 
šole pa ne v letnem delovnem načrtu, zato se povabilu nismo od-
zvali. Program Kolesarček bomo vključili v dejavnosti za prihodnje 
leto in ga poskusili organizirati.

Tudi to šolsko leto bo za učence 5. razredov izveden projekt 
»Policist Leon svetuje«. Namen projekta je izboljševati varnost 
otrok, jih pravočasno seznaniti o možnih nevarnostih v vsakda-
njem življenju in pravilnem ravnanju. Projekt bo potekal tako, da 
bo petošolcem posamezne teme, zajete v nekaj vsebinskih sklo-
pov, v štirih srečanjih predstavil policist Otmar Reiter, vodja Poli-
cijske postaje Ljubljana –Vič. 

Dobili smo pobudo, da vsa javna parkirišča v občini nimajo 
označenih prostorov za invalidne osebe. Po ogledu na terenu bo 
policist z dopisom obvestil Komunalno podjetje Brezovica.

Analizirali smo realizacijo poslanih dopisov SPVCP Občine 
Brezovica, pobude in vprašanja občanov. Marsikdaj SPVCP Ob-
čine Brezovica ni pravi naslovnik za reševanje prometnih težav, 
ker nimamo vseh pristojnosti. Za SPVCP Občine Brezovica za-
pisala       

 Zdenka Oblak

Gradnja krožišča v Podpeči se je začela
Cestno podjetje Ljubljana je z gradnjo dolgo pričakovanega kroži-

šča v Podpeči začelo v začetku novembra. V sklopu izgradnje so morali 
izvajalci del najprej zgraditi oporne zidove, ki so na zgornji strani cesti-
šča pri Mineralu že končani. Več pa podžupan Marko Čuden: »Oporne 
zidove so delavci zgradili do Minerala, nadaljevali pa bodo z gradnjo 
avtobusnega postajališča proti Jezeru.« Z gradbenimi deli bo Cestno 
podjetje Ljubljana nadaljevalo, dokler bodo vremenske razmere to do-
puščale, še dodaja Čuden.

Pogodbo za izgradnjo krožišča s priključnimi cestnimi kraki so letos 
podpisali Občina Brezovica, izvajalec del Cestno podjetje Ljubljana in 
Direkcija RS za ceste. Gre za veliko in dolgo pričakovano investicijo, 
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tako za občino kot tudi krajevno skupnost Podpeč – Preserje in vse 
okoliške lokalne skupnosti, ki uporabljajo nevarno in nepregledno kri-
žišče. Krožišče bo zraslo na stiku treh prometnic, iz smeri Brezovice, 
Borovnice in Iga. Sedanje križišče je zaradi oblike in prometnega reži-
ma marsikateremu vozniku nenavadno in posledično nevarno. S preu-
smerjanjem prometa v krožišče s štirimi kraki bo tako postalo bistveno 
bolj pretočno in tudi manj nevarno. Poleg rekonstrukcije križišča bodo 
uredili tudi priključke s pločniki, predvidena pa je še ureditev avtobu-
snih postajališč. Krožišče naj bi bilo zgrajeno do konca prihodnjega 
leta. 

Ob tem pa občina Brezovica še obvešča vse voznike, da bo promet 
v času gradnje moten, zaradi del pa bo prihajalo tudi do polovičnih 
zapor. Voznike in krajane prosijo za strpnost na cesti in razumevanje.

Vesna Novak

Krajevne skupnosti

Iz KS Rakitna
Lastniki hiš na območju 1. faze kanalizacije v Rakitni boste 

v naslednjih dneh po pošti prejeli načrte hišnih priključkov. V 
načrtih bo prikazano, kje in kako boste povezali svoj hišni iztok 
odplak z jaškom kanalizacijskega sistema. V primeru vprašanj se 
obrnite na Staneta Knapa z občinskega oddelka za komunalo, tel. 
3601 776 in 041 750 486, uradne ure, ponedeljek od 9h do 12h, 
sreda od 9h do 12h in od 14h do 17h, petek od 9h do 13h. Za-
kaj še niso začeli graditi kanalizacijskega sistema in vodne vrtine 
ter kdaj ju bodo, pa mora javnosti pojasniti vodstvo občine. KS 
Rakitna želi vsem krajankam in krajanom, da bi čimbolj srečno 
prebrodili krizno leto 2012.

Gorazd Kovačič,
KS Rakitna

Iz KS Brezovica
Letos smo v KS Brezovica poleg tekočega dela največ časa po-

rabili za izgradnjo kanalizacije in pridobivanje dokumentacije za 
zapadni del Brezovice in podboj pod avtocesto.

Izgradnja kanalizacije in obnova vodovoda v Radni kljub ve-
čji zamudi napredujeta in do novega leta bo zaključena prva faza 
vključno s protiprašno zaščito cestišča.

Krajanom Radne se zahvaljujemo za strpnost ob večkratni za-
pori ceste, zato je želja KS, da se pred začetkom izgradnje druge 
faze skliče stanovalce trase, kjer naj bi dela potekala, projektanta 
in izvajalca, da jim predstavijo plan dela. 

KS je ob iztekajočem letu s pomočjo donatorjev v gasilnem 
domu ponovno priredila pogostitev starejših občanov. Udeležba je 
bila zadovoljiva in upamo, da so se prijetno družili. Zahvaljujemo 
se učencem OŠ Brezovica za njihov nastop, gasilcem za prostor in 
donatorjem za sredstva. Krajanom KS Brezovica želimo v prihaja-
jočem letu 2012 veliko zdravja in sreče.

KS Brezovica

Iz KS Vnanje Gorice
Kljub povečani frekvenci odvoza odpadkov na 14 dni opažamo, da 

so črni zabojniki po Vnanjih Goricah še vedno polni, smeti se pone-
kod odlagajo v vreče poleg zabojnikov. Vreče se raztrgajo in veter smeti 
raznaša naokoli. Problematični so predvsem ekološki otoki ter zbirna 
mesta, kjer ima več uporabnikov skupne zabojnike. Po ogledu na terenu 
smo ugotovili, da so črni zabojniki polni predvsem zato, ker nekateri 
še vedno ne ločujete odpadkov. Prav tako se to dogaja na ekoloških 
otokih, kjer nekateri odlagate mešane odpadke v zabojnike za ločeno 

zbiranje. Zato smo se odločili, da se ekološki otoki ukinejo, ostali bodo 
samo zabojniki za steklo in papir, ki jih krajani nimate doma. Črne za-
bojnike in zabojnike za embalažo imate vsa gospodinjstva pri sebi. Kdor 
zabojnikov nima ali bi želel imeti večje, naj se obrne na JP Snaga, ki bo 
želene zabojnike dostavilo. Predvsem pa vse krajane pozivamo, da ste 
vestni pri ločevanju in odlaganju odpadkov.

Telekom Slovenije je posodobil del omrežja in vzpostavil novo cen-
tralo v Vnanjih Goricah, ki je locirana v Domu krajanov. Vsi zainteresi-
rani se lahko obrnete na Telekom Slovenije, glede možnosti priklopa na 
omrežje in dostopa do interneta. 

Ob izteku leta vam želimo prijetne in vesele praznike ter srečno in 
uspešno leto 2012.

Svet KS Vnanje Gorice

Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Sanje se včasih uresničijo, včasih pa ne. Pred nekaj leti na to še po-

misliti nismo upali, čeprav smo si želeli, da bi tudi do Notranjih Goric 
pripeljal avtobus mestnega prometa. 6B, kot se je v kratici prijelo ime me-
stnega avtobusa, bo v Notranje Gorice prvič pripeljal v ponedeljek, 16. 1. 
2012. Ob 5. uri zjutraj bo prvi odhod proti Ljubljani. Pravočasno bomo 
poskrbeli, da dobite informacije o novem voznem redu in tudi o času 
uradne otvoritve podaljšane linije, na katero ste seveda prisrčno vabljeni. 

Leto se preveša v zadnje praznične dni, dni veselja in pričakovanja. Za 
našo krajevno skupnost je bilo to leto res veselo, saj smo dobili dom za 
starejše občane in prenovljeno Podpeško cesto skozi stari del vasi. Osta-
jajo samo še pričakovanja za nadaljnji razvoj, ki pa bo v veliki meri posve-
čen izgradnji kanalizacijskega sistema.

V decembru je društvo upokojencev pripravilo srečanje za svoje člane, 
ki je zelo lepo uspelo, kar potrjuje tudi vedno večji obisk. Člani KUD Janez 
Jalen so tudi aktivni, saj kar več skupin pripravlja stare in nove predstave. 
Za zaključek leta lahko obiščete prireditve pod šotorom in žegnanje konj, 
ki bo 26. decembra, na parkirišču pred železniško postajo. Člani sveta 
krajevne skupnosti Notranje Gorice - Plešivica vam želi vesele praznike in 
srečno v letu 2012. 

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

Iz KS Podpeč - Preserje
Leto 2011 se neizbežno bliža koncu. Tudi aktivnosti na delovnem 

področju krajevne skupnosti so se zaključile. Vendar vsak konec pome-
ni tudi nov začetek in tako bomo z deli in projekti nadaljevali v letu, ki 
prihaja. Predvsem bosta imela prioriteto krožišče v Podpeči (skupaj z 
Občino Brezovica in Direkcijo RS za ceste) ter kanalizacija. Ob koncu 
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leta 2011 bi se rad v imenu sveta KS Podpeč – Preserje zahvalil vsem, 
ki ste pomagali, sodelovali in podpirali naše delovanje. Predvsem bi se 
za dobro sodelovanje zahvalili občinski upravi Občine Brezovica, po-
sebej županu in podžupanu. Vsem krajanom in krajankam KS Podpeč 

- Preserje želim vesele in prijetne božične praznike ter srečno, zdravo in 
uspešno novo leto 2012. 

Janez Šuštaršič,
KS Podpeč - Preserje

Komunala

Komunala na Občini Brezovica
Temperature, ki niso primerne za ta letni čas, so nam omogočile, 

da smo nekatere projekte in investicije nadaljevali tudi v decembru. 
Nesreča nikoli ne počiva, kar smo spoznali, ko je tovornjak podjetja 
Snaga pri obračanju porušil most v ulici Za grabnom. Seveda je do-
godek sprožil takojšnjo intervencijo, tako da bo nov most čez potok 
Drobtinka končan še v letošnjem letu. Na komunalnem oddelku ob-
čine Brezovica seveda pripravljamo dokumentacijo za nove projekte, 
ki se bodo izvajali v letu 2012 in kasneje. Za pravo načrtovanje so bili 
opravljeni razgovori s predstavniki Direkcije za ceste RS in DARS-a. 
Upajmo, da bo na državni ravni posluh za naše probleme, ki jih je na 
področju prometa še kar nekaj. 

Za pravilno ločevanje odpadkov smo organizirali praktični prikaz 
ločevanja, ki ste se ga občani udeležili v lepem številu. Pred občin-
sko stavbo smo bili lahko priča, da nekateri še vedno niso sprejeli 
dejstva, da je potrebno ločevati odpadke na izvoru. Delavci podjetja 
Snaga so ločili odpadke iz črnega zabojnika in kaj kmalu smo lahko 
videli, da bomo morali na področju ločevanja še veliko narediti. Te-
denski odvoz različnih frakcij se je izkazal za pravilni pristop, pravil-
no pristopimo še občani in uspeh ne more izostati. 

Ob koncu leta vedno naredimo pregled za leto, ki se poslavlja. 
Vemo, da včasih ne moremo ugoditi vsem željam in potrebam, ki se 
kažejo na komunalnem področju v naši občini. Obljubimo pa lahko, 

da se bomo še naprej trudili in glede na finančne zmožnosti maksi-
malno poskrbeli za kvalitetno življenje nas vseh.

Prijetne praznike in srečno v letu 2012.
P.S. Čeprav nam sneg povzroča preglavice, bi pa bilo lepo, če bodo 
božično- novoletni prazniki odeti v belino.

Marko Čuden,
podžupan
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Kultura

Vedno drugačen – vedno Rožmarin
Po dveh letih osebnih in skupnih odločitev se ponosno oziramo 

na prehojeno pot, s katero smo zaznamovali tako sebe kot delo naše 
skupine ter nenazadnje vso našo širšo skupnost. V premišljenih odlo-
čitvah, izdelanih načrtih, v sodelovanju z ljudmi s pravim občutkom 
za naše predloge in zamisli, smo šli skozi osem dejanj, ki so vodila do 
tistega zadnjega, doživetega na odru. Prvo dejanje se je začelo odvi-
jati z odločitvijo po prenovi garderobe, ki smo jo ob pomoči občine 
Brezovica izpeljali z lastnim prostovoljnim delom in čudovitimi izva-
jalci v dobrih štirih mesecih. Sledilo je preverjanje stanja kostumov 
in odločitvijo o njihovi dodelavi. Dodelavo in izdelavo kostumov je 
celovito in z največjo odgovornostjo prevzela in izpeljala Helena Ja-
mnik. Od njenega dela so bila odvisna vsa naslednja dejanja naše 
zgodbe. Tudi tretje dejanje je moralo imeti svojo vsebino, zato smo s 
postavitvijo scenarija določili potek plesa in s tem zgodbe, ki govori 
o našem iskanju poti ljubezni do ljudskega izročila. Najobširnejše in 
najzahtevnejše delo je hkrati nosilo največjo težo, saj je prava oblika 
končne plesne in pevske podobe privrela na dan šele tik pred zdajci. 

Za plesno podobo sta skrbela Edvard Zore pri starejši ter Blaž Oskar 
Majer pri mlajši skupini. Seveda vse plesne izraznosti ne bi mogli po-
kazati na odru brez izvrstne glasbene izvedbe naših godcev, Martina 
Jesiha, Blaža Vidmarja, Eve Rožmanec, Mihe Meleta, Domna Omej-
ca, Tima Majerja in Jošta Roglja. Tudi pevska podoba je bila tista 
drobna vez, ki je povezala ljudskost, zanjo pa sta skrbeli Adriana 
Gabrščik in Sonja Sojer.

Vzporedno z učenjem plesov in dodelavo kostumov se je odvi-
jalo četrto dejanje, fotografiranje in priprava materiala za izdelavo 
koledarja. Vsa naporna fotografiranja, odrekanja ter prestavite ter-
minov so se na koncu zlili v čudovit izdelek. Dolgo iskane sanje so 
rodile enkratne zamisli, ki jih je s fotoaparatom v življenje obudil 
fotograf Ubald Trnkoczy in do dovršene podobe oblikovala Andreja 
Aljančič Povirk. 

Po rojstvu koledarja se je odvijalo že peto dejanje naše zgodbe, 
razstava »V glini predstavljena kostumska podoba naših prednikov« 
avtorice Ladine Korbar. Tudi v tem delu zgodbe smo želeli pokazati, 
na kaj se navezuje in kam se preliva veselje do ohranjanja kostumske 
in plesne dediščine, saj je bilo na razstavi moč videti 98 ročno izde-
lanih in avtentično poslikanih kipcev, ki so predstavljali kostumsko 
podobo cele Slovenije.

Pri tako velikem projektu, kot je bila izvedba 30. obletnice, ne 
sme ostati list naše zgodovine nepopisan, zato se je moralo zgoditi 
tudi šesto dejanje, v katerega je bilo vloženega mnogo truda, potr-
pljenja, razumevanja in na koncu veliko odgovornosti. Popisali smo 
list zgodovine, ki smo ga ustvarjali in smo ga dolžni zapustiti našim 
naslednikom v najboljši podobi. Zato, da je podoba zares najboljša 
so se trudili: avtorja tekstov Andrej Kunej, Edvard Zore, oblikovalka 
Andreja Aljančič Povirk in za tisk Metod Ropret.

Sedmo dejanje je združilo niti vseh dejanj in pred vas, drago ob-
činstvo, postavilo podobo, ki je morda niste pričakovali in vendar 
vemo, da smo vas prepričali, da majhne stvari, narejene z velikim 
srcem, postanejo še večje. Želeli smo, da se ta pečat in sporočilo 
»manj je več« ter izraz in podoba naših občutkov zares prelijejo pre-
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ko odra do vas in brez zadrege privabijo solze sreče, veselja, spomi-
nov in prijetnih občutkov, da obstaja neka drobna nevidna vez, ki 
povezuje dejanja v takšno zgodbo, kot je naša.

Tako kot je bilo v naši zgodbi osem šopkov, ki so predstavljali osem 
plesnih postavitev ter kasneje osem nagrajencev, tudi zgodba nosi 
osmo dejanje. To pa je naša prihodnost, za katero smo pokazali, da 
smo zreli in odgovorni in je ne bomo pustili v pozabo.

Ob koncu seveda izražamo vso zahvalo vsem sponzorjem in dona-
torjem, ki so v tem času našli posluh in nas podprli pri izpeljavi zares 
velikega projekta. Zahvala tudi občini Brezovica, ki nas pri naših priza-
devanjih podpira vseh trideset let. Pravijo, da je doma najlepše, zato 
se zahvaljujemo tudi KUD Janez Jalen, ki je s svojo gostoljubnostjo in 
tehnično pomočjo zares poskrbel, da smo bili še bolj kot doma. 

V novem letu 2012 pa vsem želimo obilo lepih pričakovanj.
 Andrej Kunej, 

za FS Rožmarin

Iskrica iz Kulturnega društva Breza
Miklavžev dobrodelni koncert, ki je bil 3. 12. 2011, na Brezovici, 

je privabil mnogo poslušalcev. Mešani pevski zbor Brezovica in pritr-
kovalci iz Brezovice so pripravili in izvedli program na temo Zvonenje. 
JSKD je pevcem MePZ Brezovica podelil bronasto in častno Gallusovo 
priznanje in značko. Za izjemne dosežke je nagrado Javnega sklada za 
kulturne dejavnosti prejel tudi zbor in njihov zborovodja Tone Rozman.

Mešani pevski zbor Brezovica vabi na naslednji nastop. Z božičnimi 
melodijami vas bo uvedel v polnočnico v cerkvi na Brezovici, 24. 12. 
2011, ob 23.45.

21. 1. 2012 vas vabimo na Koncert božičnih pesmi v cerkev na Bre-
zovici, kjer boste lahko prisluhnili prazničnim pesmim Na nebu luna 
plava, Glej zvezdice božje, Angelsko petje in druge.

KD Breza

Šport

SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si

V novembru veliko tekmovanj
Namiznoteniški igralci v Preserju ne počivajo, saj se tekmovanja vrsti-

jo iz tedna v teden. Najmlajši so imeli od 18. do 20. 11. 2011, tridnevno 
mednarodno tekmovanje v Varaždinu. Tekmovanje je potekalo v lepi in 
veliki dvorani. Prvi dan, v petek, je bilo ekipno tekmovanje, kjer je nastopi-
lo pet naših ekip. Dve sta bili fantovski in tri dekliške. Več uspeha so imela 
dekleta, saj se je tretja ekipa, za katero sta igrali Pia in Katja, uvrstila med 
najboljših osem med kadetinjami. Pri fantih se je drugi ekipi (Domen S. 
in Anže S.) uspelo uvrstiti v finalni del. 

V soboto in nedeljo je bil posamezni del tekmovanja za mlajše kadete 
in kadetinje. V finalni del sta se uvrstila le Gregor Bratina in Domen Seč-
nik. Ostali se, kljub borbeni igri, niso uspeli prebiti v finale, imajo pa še 
možnost naslednje leto.

Kadeti in mladinke pa so se v petek, 18. 11. 2011, udeležili Memoriala 
Antuna Tove Stipančića v Zagrebu. Na turnirju se je najbolje odrezal Črt, 
saj se je z vrhunsko igro uvrstil na 3. - 4. mesto. V svoji skupini je suvereno 
zmagal in šele v polfinalu klonil proti boljšemu nasprotniku. Ostale igral-
ke (Pia, Rebeka, Lea), so se prebile v finalni del, vendar nato žal izgubile. 

V nedeljo, 20. 11. 2011, smo s temi štirimi igralci nastopili na II. od-
prtem turnirju za mladince in mladinke RS. Vsi štirje so se uvrstili v finalni 
del, kar pomeni, da so si zagotovili nastop na TOP 24. Nika si je ta nastop 
zagotovila že prej. 

Članski vrsti v II. In III. ligi sta v novembru dosegli same zmage. Fantje 
so gostovali v Škofji Loki in zmagali s 5:3 ter gostili ekipi iz Ljubljane, Ve-
sna Zalog in Kajuh Slovan, in ju tudi premagali s 5:3. Trenutno vodijo v III. 
SNTL za moške. Dekleta pa so gostovala v Križah, zmagale s 5:2 in ravno 
tako vodijo v II. SNTL za ženske.

27. novembra smo v Preserju gostili najboljše člane v kategoriji do 
21 let v RS. Tekmovanje je bilo na visokem državnem nivoju. Kar nekaj 
dvobojev je preseglo pričakovanja trenerjev in gledalcev, ki so se zbrali v 
Preserju. Prvo mesto pri članih je odnesel Matic Slodej (NTK Ptuj), drugo 
Patrik Sukič (Kema), tretje do četrto pa sta si razdelila Rosc (Tempo Ve-
lenje) in Železen (Kema).

Pri članicah je zmago slavila Pavlinova (Iskra avtoelektrika), druga je 
bila Pavčnikova (Hrastnik), tretje do četrto mesto pa sta si razdelili Rojko 
(Ptuj) in Matis (Kajuh Slovan).

Tudi našim se je uspelo uvrstiti v finalni del, Maticu pri članih ter Re-
beki in Lei pri članicah. Vsi trije so pokazali veliko želje in borbenosti in s 
tem dosegli zelo dober rezultat na turnirju.

 NTK Preserje
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Ostalo

Zahvala Občinskega odbora NSi 
Spoštovane volivke in volivci. S skupnimi močmi smo dosegli nekaj, 

kar se je še pred mesecem zdelo nemogoče. NSi se je vrnila v parlament. 
Zahvaljujemo se vam za udeležbo na volitvah in seveda za vaše glasove, 
s katerimi ste omogočili, da bo krščanska demokracija v Sloveniji imela 
spet pomembno besedo v slovenskem državnem zboru.

Slavko Jesih, predsednik OO NSi Brezovica

Zahvala Socialnih demokratov
Spoštovane občanke in občani Brezovice, zahvaljujemo se za vaš 

glas in zaupanje, ki ste nam ga namenili na predčasnih državnozbor-
skih volitvah 2011, in vam želimo vesele Božiče praznike in srečno novo 
leto 2012.

 Socialni demokrati

Spoštovane volivke in volivci!
Zahvaljujemo se vam za vaše zaupanje, ki ste ga na parlamentar-

nih volitvah 2011 namenili stranki DeSUS. Zadnja decembrska noč naj 
vam odnese vse, kar želite pozabiti, že prvo januarsko jutro pa naj vam 
prinese vse, kar si želite in upate.

To vam iz srca želimo!
 Breda Jesenko, predsednik OO Desus Brezovica 

Zahvala SDS
Vsem našim volivcem, ki so podprli naš program ter oba kandidata 

za poslanca, se najlepše zahvaljujemo za izkazano zaupanje, podporo 
in vaš glas. Veseli nas, da sta bila oba naša kandidata, Alenka Jeraj in 
Dragutin Mate, izvoljena za poslanca na območju Občine Brezovice. 
Hvala.

SDS

Bowling turnir 
V soboto, 26. 11., je podmladek SDS organiziral že tradicionalni 

bowling turnir, v Klubu300 v Dravljah. Najeli smo celotno dvorano 
Kluba300 oz. vse steze, ki so bile polno zasedene. Turnirja se je ude-
ležilo kar 78 mladih iz vse občine Brezovica. Z nami so igrali do sedaj 
uspešna poslanka Alenka Jeraj, župan Metod Ropret ter predsednik 
SDS Brezovica Janez Miklič. Podelili smo tudi nagrade za najboljše tri 
ekipe, Alenka Jeraj pa je vsem pripravila presenečenje in vsaki tekmo-

valni ekipi plačala hrano ter podelila bone za biljard. Imeli smo se su-
per. Razmislite, ali se ga naslednjič ne bi udeležili tudi vi. 

                               Podmladek SDS Brezovica

Širjenje plinovodnega omrežja v občini Brezovica
Javno podjetje Energetika Ljubljana bo v letu 2012 nadaljevalo z 

izgradnjo plinovodnega omrežja v občini Brezovica. Potekala bo so-
časna gradnja kanalizacije in plinovoda na področju Vnanjih Goric. 
V letu 2012 bo potekala tudi sočasna rekonstrukcija ceste in gradnja 
krožišča ter izgradnja plinovodnega omrežja v Podpeči. Dokončana bo 
gradnja plinovodnega omrežja od Podpeške ceste med avtocesto in že-
lezniško postajo. Za naselje Notranje Gorice se pripravlja investicijsko 
tehnična dokumentacija.
150 let oskrbe z energijo

Leto 2011 v Energetiki Ljubljana zaznamujeta dve pomembni oble-
tnici, 150. letnica oskrbe s plinom in 50. letnica oskrbe s toploto v 
Ljubljani. Oba jubileja potrjujeta, da je Energetika Ljubljana pravi 
partner za celovite energetske rešitve in zaupanja vredna družba, kar 
dokazuje že več kot 60.000 odjemalcev zemeljskega plina ter več kot 
25.000 odjemalcev toplote. Po razsežnosti sistemov in izkoriščenosti 
plinovodnega omrežja za zemeljski plin in vročevodnega omrežja za 
toploto sodi Energetika Ljubljana med bolj razvite oskrbovalne sisteme 
v srednji Evropi.
150 let za nas, 150 m3 plina za vas

Ob okrogli obletnici smo pripravili tudi ugodnosti za naše nove od-
jemalce zemeljskega plina. Prvim 300 novim odjemalcem, ki jim bomo 
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brezplačno svetovali, omogočili kredit po ugodnih obrestnih merah in 
možnost izdelave projektne dokumentacije po konkurenčnih cenah, 
bomo podarili 150 m3 zemeljskega plina. Do vseh akcijskih ugodnosti 
so upravičeni tisti, ki že imajo zgrajene priključne plinovode na obstoje-
čem plinovodnem omrežju oz. bodo le - te gradili v času trajanja akcije 
in se bodo najkasneje do konca januarja 2012 prijavili in do septembra 
2012 podpisali pogodbo o dobavi plina. Več na št. 080 2882 ali www.
energetika-lj.si.
Prva javna CNG polnilnica 

V decembru smo odprli prvo javno CNG polnilnico (polnilnico na 
stisnjen zemeljski plin), s katero Energetika Ljubljana svojo dejavnost 
širi na oskrbo s pogonskim gorivom za motorna vozila. Z gradnjo pol-
nilnice CNG ob Cesti Ljubljanske brigade v Ljubljani uresničujemo eno 
od okoljevarstvenih zahtev Evropske unije za zmanjšanje emisij trdih 
delcev v zraku. Zakaj? Promet s svojimi vplivi je 40 % vir vseh prašnih 
delcev v ozračju, ki so zdravju škodljivi in zato zakonsko regulirani. Nji-
hova povečana koncentracija je značilnost urbanih središč. Zato upo-
raba zemeljskega plina kot pogonskega goriva znižuje emisije prašnih 
delcev v ozračju. Energetika Ljubljana z ostalimi javnimi podjetji, pove-
zanimi v Javni holding Ljubljana, sledi tej usmeritvi.
NOVO - SMS sporočanje stanja plinomera

Za vse obstoječe odjemalce smo razširili načine sporočanja stanja 
plinomera. Stanje plinomera lahko sporočate zadnje tri dni v mesecu 
preko interneta, klicnega centra na št. 080 2882 ali po novem tudi 
SMS-a na št. 041 78 28 82 (odjemno mesto/presledek/stanje, primer: 
123456 3333). Več na www.energetika-lj.si  

V letu, ki prihaja, vas bo Energetika Ljubljana še naprej oskrbovala 
s pozitivno energijo, izkoristite jo za uspešno in zdravo leto 2012. 

Javno podjetje Energetika Ljubljana, d.o.o.
www.energetika-lj.si

Praznovanje dneva starejših v Notranjih Goricah
Kot vsako leto v decembru, smo tudi letos v soboto, 10. decembra 

2011, ko ni bilo preveč mrzlo, v DU Notranje Gorice - Plešivica prazno-
vali dan starejših. Dvorana v Notranjih Goricah je bila polno zasedena. 
Imeli smo kratek program, v katerem so nastopali upokojenski pevski 
zbor iz Podpeči, mlajša folklorna skupina Rožmarin iz Vnanjih Goric, 
za ples pa je poskrbel ansambel Jurčki. Letos niso nastopali otroci iz 
osnovne šole Notranje Gorice, saj so imele učiteljice ravno ta vikend 
izlet.

Imenovali smo nastarejšo članico in najstarejšega člana društva ter 
jima podarili skromno darilo. Podžupan občine Brezovica je v prije-
tnem nagovoru vse navzoče seznanil z delom v našem kraju v letošnjem 
in v prihodnjem letu. Po govoru podžupana je bil uradni del programa 
končan, sledila je pogostitev vseh navzočih, za prijetno razpoloženje je 
poskrbel ansambel Jurčki.

Skupaj smo preživeli prijetno sobotno popoldne, ki se je zavleklo 
v noč.

Za konec pa voščilo vsem krajanom Notranjih Goric – Plešivice, 
SREČNO, ZDRAVO NOVO LETO 2012 želi UO DU Notranje Gorice 
- Plešivica. 

                Metka Marinčič

Kaj vse počneta tehnično gasilska služba Brnik 
in gasilsko reševalna služba Kranj?

Konec novembra smo se mentorji gasilske mladine odpravili na 
izlet, ki ga je organizirala komisija za mladino Gasilske zveze Brezo-
vica. Obiskali smo tehnično gasilsko službo na letališču Brnik in ga-
silsko reševalno službo Kranj. Ob 9. uri nas je na brniškem letališču 
sprejel poklicni gasilec Jani Podrepšek. Podrobno nam je predstavil 
specifično delo gasilsko tehnične službe na letališču, ki ne le skrbi za 
požarno varnost na celotnem območju letališča, ampak tudi vsako-
dnevno pregleduje vzletno - pristajalno stezo in manevrske površine, 
vodi ter parkira letala s pomočjo vozil follow-me, v zimskem času 
pa skrbi za razledenitev letal, pluženje in oskrbo vzletno - pristajal-
ne steze. Delujejo 24 ur na dan, v štirih izmenah. Na letališču velja 
predpis, po katerem morajo gasilci najpozneje v 2 min po nesreči 
prispeti na katerikoli del vzletno - pristajalne steze. Med vozili je našo 
največjo pozornost pritegnilo vozilo Rosenbauer Panther, ki lahko 
vozi 13.500 l vode, 1.500 l penila in 500 kg gasilnega prahu. Skoraj 
40 ton težko vozilo lahko doseže hitrost 140 km/h. Glavna brizgalka 
vode oz. penila je na kabinski strehi, manjša pa na prednjem odbi-
jaču. Vozilo zna varovati tudi samo sebe, z brizgalkami v podvozju 
vozila, ki omogočajo, da je z njim varno voziti tudi po gorečih tleh. 
Vožnja s tem vozilom je bila prav zares navdušujoča. Poleg tega smo 

se imeli priložnost po letališču zapeljati s posebnim letališkim av-
tobusom in si ogledati vozila za premikanje letal, trakove za preto-
varjanje prtljage ter različne vrste stopnic za vstopanje in izstopanje 
iz letal. Luknje v želodcih smo zakrpali v bližnjih Lahovčah, potem 
pa nadaljevali z ogledom Gasilsko reševalne službe Kranj. Področje 
dela te službe obsega gašenje požarov, posredovanje ob prometnih 
nezgodah, nesrečah z nevarnimi snovmi in različna tehnična reše-
vanja. Zaposlenih je 49 ljudi. Poleg dnevne službe (vodstvo) in pre-
ventivne gasilske službe, večji del zaposlenih predstavljajo poklicni 
gasilci, razporejeni v štiri izmene. Poleg Mestne občine Kranj pokri-
vajo večje območje Gorenjske, od Medvod do Vrbe in od Jezerskega 
do Žabnice. Pri svojem delu beležijo povečanje števila intervencij, 
katerih karakteristika je 80 % (tehnično reševanje) : 20 % (požarne 
intervencije). Njihov vozni park obsega 19 vozil, poleg tega pa tudi 
reševalni čoln, sani za reševanje z zaledenelih površin in plavajočo 
vodno zaveso. Nekatera dekleta so zbrale dovolj poguma in se spu-
stile po drogu, ki poklicnim gasilcem omogoča hitrejši reakcijski čas 
ob intervencijskem alarmu. V poznih popoldanskih urah smo se vr-
nili domov, trdno odločeni, da se prihodnje leto ponovno snidemo 
na podobnem prijetno - koristnem izletu.

Petra Zega,
predsednica komisije za mladino
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V januarju 2012 vpisujemo v nove skupine. 

JEZIKOVNI TEÈAJI IN RAZVEDRILNI PROGRAMI

ZA OTROKE IN ODRASLE

Tržaška 392, 1351 Brezovica

tel. 041/433 033 

www.ini-mini.si

V leto 2012 vstopite

ZDRAVI, VESELI IN VITKI!

PILATES
(TOREK, ÈETRTEK)

(PONEDELJEK, SREDA)

(PONEDELJEK)

JOGA

SOLO SALSA

Plan izletov PD Podpeč - Preserje v letu 2012  

Januar - Dražgoše (8. 1. 2012) – Goran, Vrh Korena (15. 1. 2012) – D – 
Zlatko, Viševnik (29. 1. 2012) – D – Marko.
Februar - Mrežce (12. 2. 2012) – D – Marko, Dobrča (19. 2. 2012) – 
D - Zlatko
Marec - Košenjak (4. 3. 2012) – D – Marko, Čemšeniška planina (11. 3. 
2012) – A – Vesna, Veliki Javornik (18. 3. 2012) - D-A - Marko
April - Ratitovec (15. 4. 2012) – A – Niko, Kozji vrh (22. 4. 2012) – A – 
Rudi, Rog - vrh (15. 4. 2012) – A – Marko, Biokovo (27. 4.- 2. 5. 2012) 
– A - Balkanika in Marko
Maj - Prvomajsko srečanje planincev na Krimu (1. 5. 2012), Snežnik 
(6. 5. 2012) – A – Vesna, Pečna reber - Sveta trojica (13. 5. 2012) – B – 
Marko, srečanje planincev MDO Notranjske na Snežniku (20. 5. 2012) 
– UO PD, Strelovec (27. 5. 2011) – A - Rudi
Junij - Vodiška planina ( 3. 6. 2012) – A – Niko, Viševnik (10. 6. 2012) 
– A – Niko, Mlinarjev spominski pohod na Krim (16. 6. 2012) – A – Ja-
nez, Begunjščica (17. 6. 2012) – B – Marko, Tičarica, Zelnarica, Dolič, 
Kanjavec (23.– 25. 6. 2012) – A+B - Marko
Julij – tabor mladih planincev (30. 6. - 6. 7. 2012), Lipanski vrh (1. 
7. 2012) – A – Niko, Visoke Ture (8.7.2012 ) –B – Zlatko, Kilimanjaro 
Tanzanija (9. 7. – 24. 7. 2012) – Escape, Ukrajina (20. 7.-2. 8. 2012) – 
A - Marko in Balkanika, Turska gora (22. 7. 2012) – B – Zlatko, Velika 
Planina (29. 7. 2012) – A - Vesna
Avgust – Vogel - Zabiški Kuk (2. 8. 2012) – A – Janez, Sadnig - Avstrija 
(11. 8. 2012) – B – Marko, Komna – Bogatin - Mahavšček (19. 8. 2012) 
– A – Janez,
Polinik, Avstrija( 26. 8. 2012) – A-B - Marko 
September – Creta Grauzaria - Italija (2. 9. 2012) – B – Marko, Veliki 
Dedec (9. 9.  2012) – B – Zlatko, Družinski pohod na Krim (16. 9. 2012) 
– UO PD, Baza 20 - Pugled pri Starem Logu (25. 9. 2012) – A – Marko
Oktober – Risnjak – Hrvaška (7. 10. 2012 ) - A-B – Marko, Goteniški 
Snežnik (14. 10. 2012) – A – Vesna, Veliki Draški vrh (23. 10. 2011) - 
A-B - Marko November – Kokoš – Botač (4. 11. 2012) – A-D – Marko, Socerb – Osp 

– Tinjan (18. 11. 2012) – A - Goran
December -  Slavnik - Hrastovlje (2. 12. 2011 ) – A - Goran
Javornik - Čelkov vrh (16. 12. 2011) – A - D - Marko

A – Lahka letna tura
B – Težka kopna tura, lažje brezpotje
D – Lahka zimska tura

Planinsko društvo si pridržuje pravico do spremembe datumov iz-
letov. Prijave sprejemamo do 3 dni pred izletom, na telefon 3631 175 
ali 041 795 006 (Goršič), v večernih urah.                                               

Program pohodov za leto 2012 veterani
Pohodi so vsako prvo sredo v mesecu, razen maja in avgusta. 

Ure odhoda bodo objavljene za vsak izlet posebej.
Do spremembe programa bo prišlo le v primeru izredno sla-

bega vremena (deževje, visok sneg, nevihte), sicer pa kot so rekli 
nekateri, »nismo iz cukra!«. 

Vse pohodnike bom obravnaval kot redne udeležence poho-
dov. V primeru odpovedi me pravočasno obvestite, najkasneje 
do enajste ure dopoldne v torek, dan pred pohodom, na telefon 
041 795 006 ali 363 11 75. Po tem času me pokličite tudi v pri-
meru nepredvidenih zadržkov!

Na pohodih bodite primerno opremljeni. Gojzarji so zakon, 
pohodne palice tudi, kaj za dež naj bo vedno v nahrbtniku, po-
leg malice in pijače. Tudi mobitel priporočam in kaj za prvo po-
moč (trikotna ruta, gaza, povoj, obliži). Ker so Veterani sekcija 
Planinskega društva Podpeč - Preserje, je prav, da ste tudi nje-
govi člani. S planinsko članarino pridobite tudi zavarovanje v 
primeru nesreče. Sicer pa je vsak udeleženec dolžan skrbeti za 
lastno varnost in upoštevati navodila in pravila varnega gibanja 
v naravi.

Srečno, zdravo 
in uspešno 2012

Eno je beseda sreča,
tisoče pa je želja,

naj to leto, ki prihaja,
za najboljše obvelja.

PD Podpeč - Preserje
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Vodja pohodne skupine Veterani: Marko Goršič

Datum Smer pohoda, cilj

4. januar

POLHOGRAJSKA GORA IN ŠE KAJ - Iz Polhovega 
Gradca peš na Polhograjsko goro in nato v prijetno 
gostilno, kjer se bomo dogovorili o nadaljnjem delu 
v letu 2011.

1. februar
RUDNICA - Rudnica se dviguje 946 m nad Srednjo 
vasjo v Bohinju. Razgled je zelo lep, posebej za vse, ki 
smo Bohinj navajeni opazovati z višjih gora.

7. marec
BOČ - Boč se dviguje 979 m na Rogaško slatino. 
Gora je opazna z vseh strani, ko hodimo po Štajer-
skih gričih.

4. april
GOZDNIK  Velikokrat ste se že peljali proti Celju in 
se spraševali, katera gora se na naši desni strani tako 
pogumno in strmo dviga v nebo. 

9. maj

KRIŠKA GORA - DOM POD STORŽIČEM - Kriška 
gora in Tolsti vrh sta dve razgledni točki, ki nimata 
para. Pesnik Marjan Perko ni zaman spesnil himne 
»Kriška gora naša«. 

6. junij
PEČ – TROMEJA - Gora z več imeni. Vsi jo imamo 
za svojo, ne glede na to, da so si jo delno prilastili 
Italijani in Avstrijci.

4. julij

KOFCE - VELIKI VRH - Z avtobusom do lovske koče, 
nato pa se povzpeli do doma na Kofcah. Naš cilj bo 
Veliki vrh v Košuti, kdor pa ga ne bo zmogel, se bo 
lahko odpravil do bližnje planine Šija in nazaj.

5. september RADUHA - Z Loke se bomo podali na Raduhe in se 
preko Grohota spustili do Bukovnika.

3. oktober ČRETA IN ŠENTJUNGERT - Naša pot nas bo najprej 
vodila na Čreto, nato pa še na Šentjungert.

7. november TRDINOV VRH - Start bo v vasici Gabrje in končni 
cilj na kmetiji Matkovič

5. december
SIVKA, MASORE, BEVKOV VRH - Hodili bomo ob 
utrdbah, ki so nastale med obema svetovnima voj-
nama.

Program sestavil: Marko.
Članarina za leto 2012 je: starost do 65 let 22 EUR, nad 65 let 

16,50 EUR.
PD Podpeč - Preserje

S pletilkami in velikim srcem!
Ponovno sem obiskala invalidno mladino »dr. Franca Derganca«, 

v Stari gori pri Novi gorici. S sestro Mino Gantar sva jih obiskali 15. 11. 
2011. Otroško igrišče so jim obrtniki in donatorji zelo polepšali, da so 
vsi veseli. 

Zdravstveno osebje se naju je zelo razveselilo, saj me poznajo že od 
prej. Sestra jim je podarila 17 brezrokavnikov in jopic ter 4 kg poma-
ranč. Jaz sem jim podarila 63 parov copat in nogavic različnih velikosti 
in barv, vse so ročne izdelave. 

Dr. Jurij Karapandža, predstojnik oddelka invalidne mladine in 
zdravstveno osebje so se zahvalili za lepo darilo, meni in moji sestri pa 
je bil obisk v veliko zadovoljstvo. 

Vljudno vabim tudi vse ostale upokojenke, da se mi pridružijo pri 
pletenju. Bolnih otrok je veliko, me pa lahko skupaj naredimo kaj do-
brega, obenem pa se tudi družimo. Če bi katero zanimalo, naj me po-
kliče na 363 17 36, da se bomo dogovorile.

Kristina Jerše,
Preserje

KP Ljubljansko barje v letu 2011 
Leto 2011 je bilo prvo leto, v katerem je javni zavod KP Ljubljansko 

barje pravzaprav deloval od začetka do konca, zato je prav, da zapiše-
mo nekaj o ključnih izzivih, s katerimi smo bili soočeni.

Naši načrti za delo so bili smeli, pripravili smo vsebinsko bogat in 
obsežen program dela ter ga preverili na svetu zavoda že v januarju. 
A kaj, ko so tudi nas birokratski mlini vzeli med svoje zobe, dodatno 
pa nam jo je zagodla še gospodarska in finančna kriza. Vlada RS, ki 
mora potrditi program dela KP Ljubljansko barje, se je z njim ukvarjala 
šele konec avgusta. Posledično smo celo leto delovali brez podpisa-
ne pogodbe, zgolj na podlagi začasnega trimesečnega financiranja. 
In seveda, predlog za dve dodatni zaposlitvi je bil gladko zavrnjen, še 
več, predlagali so, da se dodatno racionaliziramo. Podobno »racio-
nalni »so bili do parka tudi ostali morebitni sofinancerji, najprej je od 
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dogovora odstopila Mestna občina Ljubljana (ker druge občine niso 
prispevale ničesar), v nadaljevanju pa seveda tudi ostale občine, ker je 
MOL odstopila od dogovora. 

Upoštevajoč neugodne zunanje okoliščine in možnosti so bili naše 
delo in aktivnosti usmerjene v našo osnovno nalogo, ohranjanje na-
rave. Zato smo bili (in smo) velikokrat deležni očitkov, da naše delo 
ni dovolj razvojno naravnano. Od parka se pričakuje vse mogoče, od 
tega, da bomo preganjali nelegalne posege v prostor (od črnih gradenj 
do odlagališč smeti) pa do tega, da bomo vodili in koordinirali razvoj-
ne aktivnosti s področja turizma, razvoja podeželja in kmetijstva. Ne za 
eno ne za drugo in tretje nimamo ne pooblastil ne realnih možnosti, 
imajo pa jih številne druge, za te namene ustanovljene, odgovorne in 
tudi z davkoplačevalskim denarjem plačane organizacije in institucije, 
od občinskih uprav, razvojnih agencij, lokalnih turističnih organizacij, 
inšpektoratov in podobno. 

Naloga in osnovni izziv za park Ljubljansko barje je, da s svojimi 
aktivnostmi pripomore k ohranjanju mokriščnega ekosistema, kot ga 
predstavlja Ljubljansko barje. Ohranjeni ekosistemi so osnova za vse 
človekove dejavnosti, zdravi ekosistemi so temelj človekove blaginje. Ko 
torej govorimo o skrbi za ohranitev narave, biotske raznovrstnosti, na-
ravnih vrednot, vrst in življenjskih prostorov, v bistvu govorimo o skrbi 
za prihodnji gospodarski in družbeni razvoj in obstoj človeka! To je naš 
prispevek k prihodnosti, naša dodana vrednost, ki pa je žal še ne znamo 
ne natančno izračunati, še manj pa ustrezno in razumljivo predstaviti 
tistim, ki odločajo o naših usodah. Ko pa enkrat tako bo, nam svojega 
obstoja najbrž ne bo treba več posebej opravičevati in upravičevati.

Do tedaj, spoštovani bralci, pa lahko z malimi koraki, vsak zase in 
vsak v okviru svojih možnosti prispeva k temu, da bo Ljubljansko bar-
je še naprej lahko opravljalo svojo vlogo razlivne površine, zbiralnika 
vode, čistilne in hladilne naprave in prostora za sprostitev in oddih. 
Srečno!

Barbara Zupanc,
KP Ljubljansko barje

Iz DU Tulipan
Polnoletne člane upokojenskega društva Tuli-

pan iz Vnanjih Goric obveščamo o naslednjih ak-
tivnostih:

Udeleženci izleta v Jeruzalem in Ormož bodo 
še dolgo pomnili svoja doživetja. Ne samo, da 
smo v Jeruzalemu poskušali štiri sorte odličnih 
vin, ampak smo najbolj žlahtne kapljice tudi do-
mov prinesli. V ormoškem hotelu smo se ob spre-
mljavi harmonikarja dobro podkrepili, nato peli 
in na koncu še plesali. Posebno smo se zabavali 
pri »uradnem« krstu mošta v vino. Naj živi najbolj 
čislan svetnik Martin. Predvideval sem, da bomo po »divjem« dnevu na 
poti domov malce zadremali. Kakšna zmota. Udeleženci izleta so kar 
množično hoteli pokazati svoj repertoar vicev. Vrstili so se eden za dru-
gim pri mikrofonu in v avtobusu je odmeval glasen smeh veselih izletni-
kov. Za določene izletniške točke so nekateri člani društva pripomnili, 
da so v teh krajih že bili. Seveda, do upokojenskih let se res spodobi, 
da človek obišče vse kotičke naše deželice na sončni strani Alp. Toda 
to ni vzrok, da se ne bi udeležili izleta, saj se z leti tudi kraji spreminjajo 
in kar je najvažnejše, na izletu lahko doživijo takšno vzdušje, kot so ga 
izžarevali naši izletniki. 

Dodajmo nekaj besed o naših dobrodelnih akcijah. Rdeči križ je 
v akciji »starejši za starejše« obdaril s paketi (živila) svoje člane. Naše 
društvo Tulipan pa je iz svojih sredstev obdarilo s paketom dobrot in 
voščilnico svoje člane, starejše od 80 let. 

Številni navdušenci rekreacije so v okviru društva sedaj zajeti v dve 
skupini, urice rekreacije so predvidene od 8.00 – 9.00 in 9.00 – 10.00, 
ob ponedeljkih in četrtkih. Še je nekaj prostih mest, zato kandidate 
vabimo, da ne odlašajo s prijavo za svojo fizično aktivnost. Poznejših 
reklamacij ne upoštevamo. 

Občni zbor članov našega društva bo 27. januarja 2012, ob 17. uri, 
v domu krajanov Vnanje Gorice. Razen jedače, pijače in glasbe bo na 
programu tudi rahla osvežitev spomina na zgodovino društva. Ne zai-
dite na ta dan nikamor drugam, saj vam nikjer ne bo lepše. 

Toni Jurjec,  predsednik DU Tulipan, Vnanje Gorice

  
Voščilo podpeških gasilcev

Občanom in občankam občine Brezovica ter njihovim družinam 
se iskreno zahvaljujemo za izkazano zaupanje v preteklem letu in vam 
voščimo vesele božične praznike ter srečno novo leto. V letu 2012 vam 
želimo veliko zdravja, zadovoljstva in uresničenih želja!

Primož Šuštaršič,
predsednik PGD Podpeč

V Podpeči ponudili praznične izdelke
Cvetličarna Žab'ca je v sodelovanju z Društvom žena in deklet Krim 

v začetku decembra v Podpeči pripravila praznični sejem. V široki po-
nudbi so bili preko celega vikenda na voljo različni rokodelski izdelki, 
adventni venčki, domači piškoti, izdelki iz medu, domače klobase, no-
voletni okraski in voščilnice, copati, pletenine in druga praznična po-
nudba.

Sejem je svoja vrata odprl v soboto ob osmih zjutraj, k svojim stoj-
nicam pa so nas vabili ponudniki in obrtniki iz občine Brezovica ter 
okoliških krajev. S sladkimi dobrotami, med katerimi niso manjkali 
piškoti, pečeni parklji in potica, so postregle članice Društva žena in 
deklet Krim. Te so prijazno povabile k svoji stojnici, kjer so ponujale 
tudi unikatne ročno ustvarjene izdelke, domačo marmelado in dru-
ge dobrote. Kot so povedale nasmejane »Krimovke«, je vsa sejemska 
ponudba plod njihovega dela in pridnih rok. Uresničila se jim je tudi 
želja lanskega leta, in sicer da bi organizirali dvodnevni sejem. Kljub 
nekoliko slabši udeležbi, ki je bila najverjetneje posledica tega, da je bil 
dan pred podpeškim sejmom organiziran dobrodelni bazar v Notra-
njih Goricah, so bili sejmarji zadovoljni. Obiskovalci so lahko izbirali 
še med unikatno izdelanimi urami, novoletnimi okraski iz furnirja, pa 
zimskimi oblačili in dodatki, izdelki iz lesa in še marsičim zanimivim in 
primernim za praznično darilo. 

Vesna Novak

Na Rakitni so se družili starejši
Društvo upokojencev Rakitna je, tako kot pretekla leta, v sodelo-

vanju z ostalimi društvi, šolo in vrtcem pripravilo prireditev za starejše. 
Ti so se najprej udeležili maše, prireditev pa se je nato nadaljevala v 
tamkajšnji osnovni šoli, kjer so s kulturnim programom starejše Ra-
kičane razveseljevali otroci iz vrtca in šole ter pevska zasedba Boršnik 
– Kranjc.
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Prijeten kulturni program, maša in druženje so tradicija, ki jo na Rakitni 
spodbujajo že kar nekaj let, je pojasnila predsednica Društva upokojencev 
Rakitna Helena Pogačar: »Vsako leto v decembru, povabimo starejše obča-
ne nad 65 let na krasen kulturni programček in mašo. Priredimo jim malo 
zakuske in izročimo darilca ob novoletnih praznovanjih.« Kot je še poveda-
la Pogačarjeva, Rakitna tudi ob tej priložnosti diha kot ena družina, pecivo 
napečejo gospodinje, ob tem dogodku se krepi medgeneracijsko sodelova-
nje, saj jim na pomoč z veseljem priskočijo mladi, vrtec in šola, Lovsko dru-
štvo pa je prispevalo srno za srnin golaž: »Dogodka se udeleži 90 odstotkov 
starostnikov in upokojencev. Vsi se veselijo srečanja, ker jim naši otročki z 
učiteljicami in vzgojiteljicami vrtca in šole pripravijo krasen programček.«

Na tokratnem srečanju starejših so otroci iz vrtca in šole pripravili pev-
sko in plesno obarvano popoldne, na prireditvi se je recitiralo, starejši so 
se veselo pozibavali ob zvokih kitare in harmonike ter prisluhnili zasedbi 
Boršnik - Kranjc.

Sicer pa je prisotnim spregovoril tudi predsednik KS Rakitna Go-
razd Kovačič, ki je predstavil enoletne aktivnosti v krajevni skupnosti. 
Med drugim je povedal, da se pripravljajo na kandidiranje za pridobi-
tev evropskih sredstev za ureditev vaškega jedra, vplivajo na prostorsko 
politiko, se na finančno podhranjeni in zadolženi občini borijo za pri-
dobitev denarnih sredstev za rakiško krajevno skupnost in si prizade-
vajo, da bi brezoviške krajevne skupnosti ohranile status pravne osebe. 

Vesna Erjavec

Telemetrično spremljanje jelenjadi v LD Rakitna
Enajstega novembra smo imeli v lovski koči Rakitna predstavitev 

telemetričnega spremljanja jelenjadi na krimskem pogorju. V zimi 2008 
/ 09 smo na področju lovske družine Rakitna s pomočjo Biotehnične 
fakultete, oddelka za obnovljive gozdne vire, pod vodstvom dr. Kle-
mna Jerine začeli z odlovom jelenjadi. Osebek jelenjadi smo uspava-
li, mu nadeli ovratnico okoli 
vratu in jo aktivirali. S tem se 
je začel beležiti zapis gibanja 
jelenjadi. Ovratnica pošilja 
preko GPS sporočila, ki se 
shranjujejo v računalniški 
bazi, tako je zabeleženo 24 
urno gibanje.

Odlovili smo 5 osebkov 
in sicer štiri košute (Alenka, 
Pepca, Franca, Jožica) in je-
lena Nejca. Pepca je imela 
področje aktivnosti v Rakitni, 
odšla pa je tudi do Želimelj 
in barja pri Tomišlju. Jožica 
je bila v bližini Gorenje Bre-
zovice, tele pa je polegla v 
neposredni bližini Osredka. 
Franca je večino časa prežive-

la pod Srebotnikom, a se je v času telitve preko Goričice odpravila na 
barje, kjer je tudi nekaj časa ostala. Pozneje je Franca še večkrat uspe-
šno prečkala Goričico, železniško progo in cesto. Alenka se je gibala 
na območju Rakitne in Zabočevega. Nejc je bil v bližini Kamnika pod 
Krimom, zašel tudi proti Rakitni, v času paritve pa je odšel na Ljubljan-
ski vrh. Preko dneva so bili vsi osebki v strnjenem gozdu, v mraku pa so 
odšli na bližnje travnike v neposredni bližini vasi. Preko noči so se pasli 
in v zgodnjem jutru odšli nazaj v gozd. Pri Jožici je bilo zelo zanimivo, 
da je v prvem letu spremljanja živela pod cesto Gorenja Brezovica – Ra-
kitna, v drugem letu pa nad cesto, vendar je ni nikoli prečkala. Pepca 
je letos poginila zaradi naleta avtomobila v Rakitni. Viden je bil tudi 
vpliv gibanja jelenjadi zaradi nemira v gozdu (planinske poti, gobar-
jenje, motorji). Skupno vsej divjadi je, da se s povečanim nemirom v 
gozdu krči njihov življenjski prostor, posledično pa se povečujejo škode 
na kmetijskih površinah in gozdu. Vsak od nas je odgovoren za skrben 
odnos do narave, ki predstavlja življenjski prostor tako živali kot člo-
veka. Za nas je bilo spremljanje zelo zanimivo, saj smo dobili celostno 
sliko gibanja jelenjadi, s tem pa tudi pomoč pri gojitvi jelenjadi.

Ob tej priložnosti se člani Lovske družine Rakitna zahvaljujemo 
vsem, ki so pomagali pri delovanju družine v letošnjem letu. Vsem ob-
čanom pa želimo sreče in zdravja v letu 2012.

                 Klemen Šušteršič,                     
 Lovska družina Rakitna 

Mladi gasilci v Termah Čatež
Tudi letos, postala je že prijetna navada, je Gasilska zveza Brezovica 

v sodelovanju z vključenimi društvi organizirala izlet za mladino v Ter-
me Čatež. Ker je mladina celotne zveze celo leto pridno delala, si je za 
nagrado prislužila izlet, ki je bil izveden v soboto, 19. 11. 2011.

Na mestu zbora smo se zbrali in proti Čatežu so odpeljali trije avto-
busi, polni navdušenih otrok in mentorjev. Iz domačega društva PGD 
Jezero se je izleta udeležilo 26 otrok in 5 mentorjev. Dobro razpolože-
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nje in neučakanost sta se začela že na avtobusu, ko pa smo prispeli do 
cilja, je bilo veselje nepopisno. Vsi so se, kar se je dalo hitro, zapodili v 
bazene. Veselje se je nadaljevalo tudi na toboganih vse do popoldneva, 
ko se je bilo treba odpraviti domov. Ampak tolažila jih je misel, da se 
drugo leto (verjetno) spet vrnemo. Na avtobusu je večino premagala 
utrujenost, a domov so se vseeno vrnili vsi zadovoljni. Preživeli smo 
super dan, ki ga bomo naslednje leto ponovili. 

Mateja Halič, 
mentorica

Izlet v Čatež
V soboto, 19. 11. 2011, zjutraj smo odšli v Terme Čatež. Izleta se je 

udeležilo veliko pionirjev in mladincev iz Gasilske zveze Brezovica. Na izlet 
smo šli zaradi dobrega dela čez leto pri gasilcih. Šli smo s tremi avtobusi. 
Ko smo prišli, smo čakali na karte, nato pa hitro preobleč in kopat. Spu-
ščali smo se po toboganih in surfali. Na surfarskem tekmovanju, ki so ga 
organizirali animatorji iz toplic, sta tekmovala tudi dva mladinca iz naše 
zveze. Kmalu smo postali lačni in smo si postregli sendviče, ki smo jih 
imeli s sabo. Kmalu smo bili spet v vodi. Čas je prehitro minil in potrebno 
se je bilo odpraviti domov. Stuširali smo se, preoblekli in posušili lase. Ko 
smo prišli domov, smo imeli veliko za povedati.

Pionirji in mladinci PGD Podpeč

Otroke je razveselil Ribič Pepe
Veseli december v Notranjih Goricah je v polnem zagonu. V so-

boto, 10. decembra, je otroke zabaval Ribič Pepe, v večernih urah pa 
so nastopili še Čuki. Pod šotorom se bo plesalo še trikrat, teden dni 
za Ribičem in Čuki so prišli Pop Design, nato pa prihajajo še House 
Sensation ter dan kasneje gostovanje skupine Kingston, zadnjo so-
boto leta 2011 pa bodo prišli še Gamsi.

Za nami so že trije zabavni vikendi pod notranjegoriškim šotorom. 
Prvo soboto so nas zabavali Mambo Kingsi, tokrat pa je prizorišče v 
popoldanskih urah gostilo Ribiča Pepeta, zvečer pa še Čuke. 

Ribič Pepe je za otroke in njihove starše pripravil enourno pred-
stavo, na kateri so malčki skupaj s Pepetom navdušeno plesali, peli in 
muzicirali. Pepe jih je zabaval z duhovito animacijo ter jih hkrati naučil 
marsikaj koristnega. Skupaj s Pepetom so se otroci učili abecede ter 
štetja do deset, Pepe pa je ob tem narisal več deset slik, ki so jih dobili 
tisti otroci, ki so kupili njegove pobarvanke, CD-je, DVD-je, nahrbtni-
ke ali druge izdelke, ki so jih ponujali na Pepetovi stojnici. Ob koncu 
predstave so se otroci lahko z Ribičem Pepetom še slikali, ta pa jim 
je v spomin razdelil sličice. Nato so si malčki ogledali še kratko otro-
ško predstavo »O miški, ki se je želela dotakniti zvezde«. To je zaigrala 
skupina članov Kulturno umetniškega društva Janez Jalen iz Notranjih 
Goric. Ob koncu je prizorišče obiskal še Božiček s pomočniki, ki so med 
otroke razdelili bonbone. 

Vesna Erjavec

Pot
Kadar ne veš za pot, gruntaš al' tja al' tod, vrzi v zrak en groš.Hej, hopla 

cifra mož. Al' ti cifra padla bo, al' bo padel groš…
To je bil odgovor naše D ekipe na zadnje in hkrati najbolj zabavno 

vprašanje iz orientacije in planinstva. Z njim smo si prislužili +5 točk. 
Veliko odgovorov je bilo tudi napačnih (beri -5 točk). A ni važno. Po-
membneje je, da je bilo vzdušje v ekipi odlično. Kako tudi ne, po šestih 
urah hoje po neznanem svetu z namenom, da najdemo sedem kon-
trolnih točk. Našli smo prav vse! V pomoč so nam bili karta, kompas, 
dobra volja, vztrajnost, sodelovanje. Skupaj nam je uspelo!

Naj razložim. POT je kratica za Planinsko orientacijsko tekmova-
nje. Dobri rezultati na treh POT-ih pripeljejo ekipo na SPOT – Sloven-
sko planinsko orientacijsko tekmovanje. To je državno tekmovanje, ki 
traja dva, lahko pa tudi tri dni. Ekipa naj bi štela 3 – 5 članov. Lahko 
je to družina z osnovnošolskimi otroki ali skupina osnovnošolcev, di-
jakov, študentov. Lahko se v ekipo zberejo odrasli. Težavnost je prila-
gojena starosti in se označuje s kategorijami od A do H. Tekmovanje 
sestavljata teoretični in praktični del. Pri teoretičnem ekipa pisno od-
govarja na vprašanja, pri praktičnem delu pa mora v naravi najti v 
določenem času prave kontrolne točke.

Letos smo se POT-a prvič udeležili tudi planinci iz PD Podpeč - 
Preserje. Prva tekma je bila na Dolenjskem. Iz našega društva smo pri-
šle tri ekipe in organizatorji so nas bili zelo veseli. Mi pa tudi. Imeli smo 
sonce. Teorije smo kar nekaj znali in vse tri ekipe smo našle vse kon-
trolne točke. Sklenili smo, da bomo naslednjič spet prišli, da bomo 
naredili dve hitri in pametni C ekipi (dijaki) in okrepili D ekipo (odra-
sli). Poskusili bomo sestaviti še eno B (tretja triada osnovnošolcev).

In uspelo nam je. 20. novembra smo se zbrali v OŠ Ljubljana So-
stro. Vendar je bila zgodba tokrat čisto drugačna. Vsa pokrajina je 
bila oblečena v meglo in kmalu smo se vse ekipe ena za drugo odpravi-
le na pot. Iskanje točk ni potekalo gladko. Nekatere so bile skrite daleč 
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od poti ali globoko v grapi. Begala so nas številna razpotja. Ampak 
to je doživetje, ko greš čez hribe in doline, da najdeš »zaklad«. In ko 
smo se vrnili v šolo, je krof z vročim čajem nadvse teknil. Po malici 
smo reševali test. Toliko različnih tem nam je odprl. Vsak od nas je 
prispeval delček znanja, vedenja. Ekipno delo je res nekaj čudovitega! 
In v slogi je moč! Pridobivamo si izkušnje, nova znanja. Pomembno je 
sodelovati! Drži! 

P.S.: Če vas je zamikalo sodelovati v kakršnikoli obliki, pišite na e- 
naslov kristina_suhadol@yahoo.com ali pa se obrnite na PD Podpeč 
- Preserje.

                       Kristina Suhadolnik, 
PD Podpeč - Preserje

                       
Vprašali ste me…

…koliko maratonov in polmaratonov sem pretekel do sedaj. Težko 
bi odgovoril. Dva do tri maratone na leto, 
doma in na tujem, od svojega tridesetega 
leta, sedaj pa jih štejem že sedeminšestde-
set. Seveda sem ponosen na svoje rekrea-
tivno udejstvovanje na tekaških smučeh (ži-
vim na Rakitni, kjer so pozimi idealni pogoji 
za tek na smučeh), kolesarjenju in seveda 
teku, ki mi je najbolj pri srcu. 

Od maratonov se najraje spominjam 
teka na 42 km, z Maratonskega polja do 
Aten v Grčiji, ki nosi tudi svojo legendo, ki 
se je dogajala leta 500 pred našim štetjem. 
Tega maratona sem se udeležil štirikrat, ob 
vsaki svoji okrogli obletnici. Sedaj se v mi-
slih in tudi tako že pripravljam na svojo okroglo obletnico (70 let), ko 
bom, če bo vse v redu, stal na štartu na Maratonskem polju leta 2014. 

Moj moto je: ustvarjalnost duha in telesa, kakor dolgo ti dopuščajo 
psihofizične moči (beri leta). 

Veljko Toman, 
akademski slikar in restavrator

Taijiquan in qigong - kitajski ključ za trdo 
zdravje in dobro počutje

Taijiquan (beri: taj či čuan) je stara kitajska veščina gibanja, 
ki je nastala pred mnogimi stoletji in je danes razširjena po vsem 
svetu. Lahko bi jo poimenovali tudi tehnika dobrega počutja, saj 
vsestransko dobro vpliva na telesno in duševno počutje. Pri pravilni 
vadbi nima negativnih učinkov, vendar je za doseganje polne učin-
kovitosti potrebno vaditi redno in potrpežljivo. Vadba taijiquan je 
primerna za vse starosti, oba spola in različne f izične zmožnosti.

Legenda o nastanku TJQ opisuje človekovo opazovanje boja 
med kačo in žerjavom. Opazovalcu se je ob tem porodilo nekaj 
prvih elementov, slik ali drž. Manj poetična razlaga pa je, da se je z 
leti vanj nabiralo vsega po malo. Začelo se je z borilnimi veščinami, 
katerih dediščina se je z leti plemenitila in dopolnjevala s tradicio-
nalno kitajsko medicino, f ilozofijo, občutenjem narave in ostalimi 
blagodejnimi ter bolj ali manj znanimi in ohranjenimi domisleki, 
nastalimi v pet tisoč letih nepretrgane kulture.

Obstaja mnogo različnih oblik TJQ, a namen je vsem enak - do-
bro počutje. TJQ izhaja iz borilnih veščin, a je med njimi znan kot 
»notranja« borilna veščina. Za razliko od »zunanjih« borilnih veščin, 
kot na primer karate, ki poudarjajo fizično moč, je TJQ borbenost 
precej nenasilna, njen »nasprotnik« in zaveznik hkrati pa smo mi 
sami. Zato se imenuje »notranja« veščina. Osrednji del katerekoli 
šole TJQ je forma. To je niz nepretrganih, enakomernih, krožnih in 
tekočih gibov, ki jih posameznik lahko izvaja praznih rok. Poznamo 
tudi forme z mečem, pahljačo, palico in podobnimi orodji.
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Mesečna naročnina  
Paket 2012

¤,1220

TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen posrednik
Telekom Slovenije d.d. 

Sklepanje novih naročniških razmerij in podaljšanje obstoječih za Telekom Slovenije d.d. 

• 503 minutev Mobitelovo omrežje
• 503 minute v ostala slovenska omrežja
• 503 sporočil SMS/MMS
• 503 MB podatkov

TJQ učinkuje na dolgi rok. Bolj ga delaš, bolj deluje. Je hvale-
žen prijatelj, ki ga lahko kadarkoli potegneš iz žepa in kamorkoli 
vzameš s seboj. S knjige ali videa se ga ni mogoče naučiti, nekdo 
ga mora pokazati v živo. In besede so pri tem odveč, potrebno je 
opazovati in ponavljati. Zato se je zelo pomembno pravilno naučiti 
forme. Samo tako lahko TJQ doseže svoj maksimalen učinek. 

Končajmo besede. Kajti govoriti o taijiquanu je kot bi opisoval 
glasbo - ne zadene bistva. Taiji je treba gibati. Poglejte, kako veter 
mehko giblje šumeča drevesa.

Qigong (beri: či gung) je v kitajskem jeziku sestavljen iz dveh 
besed. Z besedo qi Kitajci poimenujejo življenjsko energijo, ki je 
prisotna v vsakem živem bitju. Pomeni lahko tudi dihanje, zrak. 
Gong lahko tudi pomeni veščina. Torej je qigong veščina qija oziro-
ma veščina s katero gojimo in krepimo qi.

Tai ji quan hram CSN

Pregled doživetega v 2011 in načrti za 2012
Čeprav od 1990 dalje vsako leto v decembru poudarjamo priča-

kovanje in v januarju pregled narejenega in nove načrte, se seveda 
tudi ti dve vrednoti v življenju prepletata skozi celo leto. Pri tem pa je 
podobno, kot naše razpoloženje, tudi kvaliteta sobivanja največ od-
visna od nas samih. Zunanje ustanove si prizadevajo le za svoje inte-
rese, ki so običajno v škodo našega življenjskega okolja in nas samih. 
Pri tem so izjeme gotovo naše župnije, v katerih duhovniki dobro 
opravljajo svoje poslanstvo tudi na področju vzgoje ter varovanja 
naravne in kulturne dediščine, za kar jim izrekamo veliko priznanje. 
Prav tako čestitamo Minki Veršič, saj je za svoje prostovoljno delo 
te dni prejela visoko državno priznanje. Čestitamo nastopajočim na 
Miklavževem večeru in drugih prireditvah ter se zahvaljujemo vsem 
dobrotnikom, ki pri tem pomagate.

Ob zaključku leta smo izdali žepni in stenski koledar, ki ga že 
delimo članicam in članom ter simpatizerjem in vsem, dokler jih ne 

zmanjka. To je lep spomin na nekaj skupaj preživetih dogodkov v 
2011.

Na Štefanovo je blagoslov soli, namenjene živalim in ljudem. Ob 
8. uri smo povabljeni v kapelo na Log, kjer se bomo po maši odpravi-
li na zimski pohod po Brezovškem hribu do cerkve na Brezovici, kjer 
nas bodo pogostili s čajem in še čim. V Notranjih Goricah pa bo po 
maši ob 10. uri, pri šoli blagoslov konj in drugih živali.

Tudi v 2012 si bomo prizadevali za prepoznavnost naših zaselkov, 
kamor sodijo hišna in druga imena ter druge posebnosti. Nadalje-
vali bomo z označevanjem in vzdrževanjem varnih bližnjic. Šele ko 
nam bo država ob posredovanju lokalne skupnosti vrnila nezakonito 
ukinjene poti in ukradeno brv čez Drobtinko, bo lahko predstavljen 
tudi nov priročni zemljevid varnih poti, saj so sedanje medkrajevne 
prometne povezave brez poti za pešce in kolesarje vedno bolj nevar-
ne, četudi si oblečemo odsevne jopiče.

Še naprej vabimo, da vsak s svojo neškodljivo drugačnostjo bo-
gati skupnost. Prav tako pa je ponovno potrjena tudi pobuda, da 

Srečno 2012 vam želi ŠKTD Lokvanj
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vsak naredi največ trajno dobrega v svojem naselju in okolju, da se 
tako verjetnosti za nesreče čim bolj zmanjšajo.

Vsem, ki razumete opisana prizadevanja in na svoj način poma-
gate skupnosti, se iskreno zahvaljujemo in vam želimo obilo blago-
slova ter čim več uspeha tudi v letu 2012, ko vstopamo že v 23. leto 
Projekta oživljanja naselij in izboljšanja zaupanja med vsemi tudi v 
vsaki ulici ali zaselku. Boste nam podarjene priložnost izkoristili tudi 
vi? Želimo vam lepe praznike, od 26. do 29. januarja pa vabimo na 
Gospodarsko razstavišče.

Drago Stanovnik, 
v imenu ŠKTD Lokvanj 

Obvestilo Kmetijske svetovalne službe
Vlaganje zahtevkov za posebno premijo 
(biki, voli) – III. obdobje, zakol v času od 1. oktobra do 31. 

decembra 2011 - rok vlaganja zahtevka: januar 2012
Vlaganje zahtevkov za ekstenzivno rejo ženskih živali 
III. obdobje telitve, v času od 1. avgusta do 10. decembra 

2011 - vlaganje zahtevkov: januar 2012
Prenos plačilnih pravic 
Vse, ki boste prenašali plačilne pravice, obveščamo, da je le - 

te potrebno prenesti do konca januarja 2012, izključno na KSS.
Seznam nosilcev programa usposabljanja za varno delo s traktorjem 

in priključki – najbližje lokacije :
- Srednja gozdarska in lesarska šola Postojna, Tržaška 36, 

Postojna 
- Biotehniški center Naklo, Strahinj 99, Naklo
Tradicionalni slovenski zajtrk
V prispevku prejšni mesec nehote nismo omenili čebelarjev, 

ker z njimi nismo direktno sodelovali. Prav pa je, da pri pro-
jektu Tradicionalni slovenski zajtrk, ki je potekal 18. novembra, 
pohvalimo tudi čebelarje iz občine Brezovica, ki so združeni v 
Čebelarskem društvu Krim in Čebelarskem društvu Filip Žagar iz 
Notranjih Goric. Omenjeni društvi sta prispevali med osnovnim 
šolam in vrtcem v občini Brezovica. Slovenski čebelarji so tudi 
sicer pobudniki tega projekta in med podarjajo vrtcem in šolam 
že več let.

         KGZS,
izpostava Vrhnika – Brezovica Podpeč    

Čestitka PGD Jezero
Spoštovane gasilke in gasilci PGD Jezero, vaščanke in vaščani vasi 

Jezero ter vsi naši podporniki, zahvaljujem se vam za vse ure prostovolj-
nega dela in vašo podporo našemu delu v letu 2011. V letu 2012 vam 
želim veliko zdravja in da se bi naše poti pogosto srečevale ter krepile 
medsebojno pomoč.

Katarina Golob,
     predsednica PGD Jezero 

V Vnanjih Goricah možne vse sodobne 
širokopasovne storitve

Telekom Slovenije je v sodelovanju z Občino Brezovica in krajevno 
skupnostjo v Vnanjih Goricah postavil novo vozlišče za telekomunika-
cijske in internetne storitve. Naložba je Telekom Slovenije veljala preko 
50.000 EUR. Doslej se je to območje napajalo iz vozlišča v Notranjih 
Goricah, tako da zaradi oddaljenosti vse širokopasovne storitve na tem 
območju niso bile omogočene. Sedaj se je razdalja od vozlišča do de-
vetdeset odstotkov naročnikov zmanjšala na en kilometer, za vse druge 
pa tudi ne presega 2,3 kilometra.

Na celotnem območju Vnanjih Goric so tako omogočene vse sto-
ritve, ki jih ponuja Telekom Slovenije, v tehnologijah ADSL in VDSL2. 
To vključuje največje hitrosti dostopa do interneta na teh dveh tehno-
logijah in tudi IP-televizijo. Uporabniki s tega območja lahko po novem 
izbirajo vse storitve, od navadnega telefona do zahtevnejših paketov 
oziroma kompletov, ki vključujejo fiksno in mobilno telefonijo, internet 
in televizijo.

Več o ponudbi Telekoma Slovenije najdete na spletnih straneh www.
telekom.si , www.mobitel.si ali www.portal.siol.net .

Telekom Slovenije

Kako ločujemo na Brezovici
Ločevanje odpadkov so delavci Snage konec novembra pokazali bre-

zoviškim občanom pred občinsko hišo. Tja so pripeljali velik zabojnik z 
mešanimi odpadki, ga prevrnili ter nato občanom pokazali, v katere za-
bojnike sodijo posamezni odpadki. Končni rezultat je bil velik kup ločeno 
zbrane embalaže in papirja, nekaj kosovnih in bioloških odpadkov, malo 
stekla in nevarnih odpadkov ter peščica odpadkov, ki sodijo v zabojnik s 
preostankom odpadkov. Na Snagi pravijo, da so z ločevanjem na Brezovi-
ci zadovoljni, največ težav pa imajo predvsem pri skupnih zabojnikih, ki jih 
uporablja več gospodinjstev.

Pred občinsko hišo se je zbralo lepo število občanov Brezovice, ki so 
želeli izvedeti kako pravilno ločevati. Na Snagi so se odločili, da jim s prak-
tičnim prikazom ločevanja pokažejo, v kateri zabojnik sodi posamezen 
odpadek ter jim med prikazom odgovarjali na vprašanja. 

Trije delavci Snage so se orokavičenih rok lotili prevrnjenega zabojnika, 
najbolj hitro se je večal kup embalaže, in sicer so delavci nanj znosili veliko 
plastičnih vrečk, lončkov, plastenk in pločevink pijač in živil. Sicer pa v za-
bojnik z embalažo sodijo še kartonska votla embalaža tekočin, plastenke 
čistilnih in pralnih sredstev, plastična embalaža šamponov, zobnih past, 
tekočih mil, brivskih pen in deodorantov. V ta zabojnik lahko odložite tudi 
CD-je in DVD-je, manjše količine stiroporja, plastično in aluminijasto fo-
lijo. Ločili so tudi velike količine papirja, v zabojniku pa so se med drugim 
znašli časopisi, revije, prospekti, kartonska embalaža in katalogi. V zaboj-
nik s papirjem sicer lahko odložite tudi stare zvezke, obrabljene knjige, pi-
semske ovojnice, pisarniški in ovojni papir ter papirnate vrečke in lepenko. 

V zabojniku so se znašle tudi sestavine za jabolčni kompot, manjkal ni 
niti cimet, bolj spretne gospodinje pa bi z ducatom pecilnih praškov lahko 
napekle kar nekaj peciva. Poleg jabolk in različnih začimb so delavci Snage 
iz zabojnika ločili še kruh, mandarine, hrenovke in ostale ostanke hrane, 

Frizerski in kozmetični
salon NIKA želi vsem
svojim strankam vesel
Božič ter srečno, uspešno
predvsem pa zdravo
leto 2012!
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ki sicer sodijo med biološke odpadke. Med preostankom odpadkov so se 
znašli obešalniki za obleke, nekaj obrabljenih oblačil in obutve in vzglavnik 
ter nevarni odpadki, ki sicer sodijo na Center za ravnanje z odpadki.

Igor Petek, svetovalec direktorja JP Snaga je ob tem poudaril, da so 
rezultati bistveno boljši tam, kjer imajo gospodinjstva svoje lastne zaboj-
nike. Po zadnjih podatkih Snage je iz ostanka odpadkov ločenih okoli 20 
odstotkov embalaže, njihov cilj pa je od 28 do 30 odstotkov. »To pomeni, 
da se je od 70 do 80 odstotkov naših uporabnikov tukaj na Brezovici, že 
odločilo za ločevanje. Problemi so še na področjih, kjer uporabniki upora-
bljajo skupne posode, ker se na ta način eni skrivajo za drugimi. Vendar se 
tudi tu stanje že izboljšuje,« še zadovoljno zaključi Petek. 

Vesna Erjavec 

Rakičanke so se pomerile v kvizu »Kaj veš«
»Kaj veš« že tradicionalno pripravlja Kulturno društvo Rakitna in je 

zabavno - tekmovalnega značaja, kjer dve ekipi, izbrani izmed krajanov, 
med seboj tekmujeta v vprašanjih in točkah na izbrano temo. Letošnja 
prireditev je domačinom nedvomno popestrila večer, saj so kviz z zani-
manjem spremljali in s tekmovalkami odgovarjali na vprašanja. Dvorana 
osnovne šole je bila napolnjena do zadnjega kotička, svoje znanje pa je 
prišel »preveriti« tudi podžupan Marko Čuden.

Med seboj sta se pomerili dve ekipi. Prvo so sestavljale Rozi Šivic, Su-
zana Marolt in Ksenja Bečaj, drugo pa Alenka Šušteršič, Vida Slavič in 
Helena Šintler. Uvodoma je voditeljica tekmovanja, simpatična Alenka 
Kovačič, povedala, kakšen je koncept prireditve in na kratko pojasnila 
pravila: »Kaj veš je naša tradicionalna prireditev tekmovalno-zabavnega 
značaja. To pomeni, da bomo izbrali dve ekipi izmed prebivalcev Rakitne, 
ki se bodo med seboj pomerili v različnih točkah, v vprašanjih in praktič-
nih točkah. Tokrat sta naši ekipi, ki se bosta med seboj pomerili, sestavlje-
ni iz priseljenih oziroma priženjenih Rakičank. Vprašanja so razdeljena po 
sklopih, in sicer bodo morale nekaj znanja pokazati iz poznavanja našega 
kraja in okolice, drugi sklop bodo aktualne teme, kot je varstvo gozdov 
in poznavanje drevesnih vrst ter okoljevarstvene teme.« Da je vse poteka-
lo po pravilih, je poskrbela tudi tričlanska žirija, ki je budno spremljala 
tekmovalke in preverjala pravilnost njihovih odgovorov. Tekmovalke so 
kviz začele nekoliko bolj zadržano, proti koncu pa se je že pokazala prava 
borbenost in na koncu je zmagala skupina, ki so jo sestavljale Rozi Šivic, 
Suzana Marolt in Ksenja Bečaj. Ker pa je bil cilj večera zabava in sprosti-
tev, so se vsi strinjali, da je važno sodelovati in ne zmagati. 

Ena najbolj zanimivih in poučnih iger, ki so jo organizatorji pripravili 
za dva tekmovalca iz publike, je bilo pravilno ločevanje odpadkov. In sicer 
sta morala tekmovalca vrečo različnih in med seboj pomešanih odpad-
kov pravilno razvrstiti v posamezne zabojnike za odpadke. Tako so tudi 
obiskovalci na zabaven način še enkrat obnovili, kaj sodi v zabojnik za 
embalažo, steklo, papir in biološke odpadke, ter predvsem tudi, kateri 
odpadki v te zabojnike ne sodijo. 

Med tekmovalnim programom so za popestritev poskrbeli mladi ra-
kiški harmonikaši in dve glasbeni skupini, ki so poželi bučen aplavz pu-
blike. Navdušenje pa je poželo tudi žrebanje vstopnic, tako da so tudi 
obiskovalci domov odšli obdarjeni z darilci sponzorjev. 

Vesna Novak

Z nakupom novoletnih voščilnic boste pomagali 
varovati Barje

Okoljevarstveno društvo Barjanski zmaj je tudi letos izdalo no-
voletne voščilnice z Barjansko tematiko. Voščilnice so lepo obli-
kovane, izdelane na kvalitetnem papirju z voščilom v štirih jezikih, 
krasijo pa jih fotografije s tematiko iz Ljubljanskega barja. Kot 
pravijo v društvu, si želijo s takšnimi akcijami pridobiti dodatna 
sredstva za f inanciranje različnih akcij varovanja in zaščite nara-
ve na območju Ljubljanskega barja. Prihodek od prodaje bo na-
menjen nadaljevanju njihovih prizadevanj na terenu. Voščilnice si 
lahko ogledate tudi na spletni strani barje.net, kjer jih lahko tudi 
naročite.

Orion

O P T I K A

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.
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Srce tvoje je zastalo,
zvon v slovo ti je zapel,
misel nate pa ostaja,
spomin za vedno bo živel.

ZAHVALA
Ob smrti moža, očeta in dedka

MIROSLAVA NARTNIKA
iz Plešivice 25

5. 7. 1939 - 1. 11. 2011
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in maše ter vsem, ki ste ga v tako 
velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. 
Zahvaljujemo se tudi dr. Danici Pavlič Rotar, patronažni sestri Anici, osebju 
negovalnega oddelka Golnik, župniku Jožetu Mateju, pogrebni službi Pieta 
in gasilcem za lepo opravljena obred in govor. 

Vsi žalujoči njegovi

Volitve 2011

Le srce in duša ve,
kako boli, ko te več ni.
bolezen je tako hotela 
in tebe nam prezgodaj vzela.

ZAHVALA
Po hudi bolezni nas je zapustil naš 
dragi mož, oče, dedek, brat in stric

MIRKO NOVAK
11. 7. 1928 – 6. 11. 2011

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in sveče. Hvala g. župniku, patronažni 
službi, Pogrebni službi Pieta in pevcem za poslovilne pesmi. Hvala vsem, ki 
ste ga imeli radi in ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

Vsi, ki radi jih imamo
nikdar ne umro
le v nas se preselijo
in naprej živijo
so in tu ostanejo

ZAHVALA
ob nenadni smrti žene

MILENKE KERMAVNER 
iz Podpeške c. 91

Iskreno se zahvaljujem vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, vaščanom 
in znancem za izrečeno sožalje, vsem, ki mi v najtežjih trenutkih stojite ob 
strani, ki ste darovali sveče in cvetje ter jo pospremili na njeni zadnji poti.
Zahvala še posebej velja vsem članom ZŠAM Slovenije, za izrečene poslo-
vilne besede, članom društva upokojencev, pogrebni službi Pieta, skratka 
vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili in se je boste še naprej 
spominjali.

mož Tomaž

Adijo, očka ljubljeni,
Ljubezen naša ti sledi!
Naj bosta mir in bog s teboj!
Uživaj blaženi pokoj!

ZAHVALA
V 76. letu nas je zapustil dragi 

oče, dedi, brat, stric in svak
ANDREJ MARCOLA

iz Brezovice
Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečeno 
sožalje ter hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. Za vsa priza-
devanja se zahvaljujemo dr. Danici Rotar Pavlič, za pogrebno slovesnost pa 
Pogrebni službi Pieta ter g. župniku za izrečene besede tolažbe. Hvala tudi g. 
Frenku Lendero, za pomoč pri zdravljenju ter pozitivnost v najtežjih trenutkih. 

Vsi njegovi

ZAHVALA 
ob izgubi naše drage 

mame, babice in prijateljice

IVANKE NOVAK
Iz Vnanjih Goric 70

15. 4. 1925 – 29. 10. 2011
Iskrena zahvala vsem, ki ste ji stali ob strani in jo tudi pospremili k večnemu 
počitku. Hvala lepa vsem za darovano cvetje, sveče, maše in izrečena ter pisna 
sožalja, za lepe misli in obiske na grobu. Posebna zahvala tudi zdravnici dr. 
Rotarjevi in njeni odlični ekipi, patronažni sestri ga. Valeriji in njenim kolegi-
cam, negovalkam, Mateji, Sandri, Saši in Vesni. Hvala tudi vsem prijateljem, 
še posebej družinama Požlep in Kocijan. Za vse obiske in podporo iskrena 
hvala župniku Janezu Mihelčiču in Marku Koširju ter pogrebni službi Pieta. 

Vsi njeni žalujoči

Ljubezen je potrpežljiva
Vse veruje, vse upa

in vse prestane
Ljubezen nikoli ne mine

In ko bi imel dar preroštva
In ko bi poznal vse skrivnosti
In ko bi imel vse spoznanje 
In ko bi imel vso vero  
Da bi gore prestavljal
Ljubezni pa ne bi imel,
NISEM NIČ.
(1 Kor, 13,2,4-8)

Zaman te iščejo naše oči,
Zaman te kliče naše srce,
Srce ljubeče zdaj spi,
Nam pa rosijo se solzne oči.
Odšla si, več te ni
In v srcih to spoznanje nas boli,
V bolečini nemi smo tiho sklonili glavo
Z lepo mislijo na te – za slovo.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše drage mamice, 

hčerke, sestre, tete in svakinje
ANDREJE JAKOMIN

Iz Borovnice
(15. 10. 1971 – 10. 11. 2011)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in sodelav-
cem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in darove za maše. Hvala 
gospodu župniku Janezu Mihelčiču za lepo opravljen pogrebni obred, po-
grebni službi Pieta in ga. Nataši iz Banke Slovenije za izrečene poslovilne be-
sede. Hvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti. 

Žalujoči domači

Spomin na tebe nam bo v pomoč,
ohraniti življenja moč…

Zahvala
ob izgubi dragega očeta in dedka

IGNACA KUCLARJA
iz Vnanjih Goric 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za 
izrečeno sožalje, darovane sveče in tople besede. Hvala vsem, ki ste ga 
pospremili k večnemu počitku.

Vsi njegovi

V prejšnji številki Barjanskega lista smo po nenamerni pomoti zamenjali fotografiji pri zahvalah za Mirka Novaka in Miroslava Nartnika. Vsem 
prizadetim se iskreno opravičujemo in ponovno objavljamo zahvali, s pravilnima fotografijama. 

Uredništvo Barjanskega lista
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KOLEDAR 

24.12. 23.45 Cerkev na Brezovici Nastop MePZ pred polnočnico
26.12. 10.00 Pred POŠ Notr. Gorice Žegnanje konj
26.12. 15:00 GD Brezovica pod Krimom Tradicionalni 6. Štefanov tarok turnir 
26.12. 18.00 OŠ Brezovica Tradicionalni božično-novoletni koncert ŽPZ Brezovica 
13.1.2012 19.00 KD Podpeč Komedija KŠTD Prešnica »Ljubezen podira mejnike«
18.1.2012 17.00 Knjižnica Brezovica Igrajmo se kot Pika Nogavička
21.1.2012 18.00 Dvorana OŠ Rakitna Glasbeni večer na Rakitni

Podatke o prireditvi, ki jo pripravljate, nam lahko pošljete na elektronski naslov admin@brezovica.si ali jo s posebnim 
obrazcem vpišete na spletni strani Občine Brezovica, www.brezovica.si . 

Vaša prireditev bo objavljena na občinski spletni strani in v Barjanskem listu. 
Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 
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Uradne ure: ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00


